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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

nalazimo se na sa-
mom kraju teške i ne-
izvjesne godine, godine 
koja nam je u mnogo-
čemu promijenila sva-
kodnevicu, godine koju 
ćemo pamtiti. No, ova, 
2020. godina, bila je 
ujedno i najuspješnija 
godina u povijesti Gra-
da Lepoglave.

Unatoč korona krizi, 
u ovoj smo godini rea-
lizirali do sada najveći 
gradski proračun vrije-
dan 35 milijuna kuna. 
Realizirali smo najve-
će kapitalne investici-
je - projekt uređenja i 
rekonstrukcije objekta 
Dječjeg vrtića Lepogla-
va i projekt izgradnje 
dječjeg vrtića u Višnjici. 
Zahvaljujući tim inve-
sticijama, vrijednim 18 
milijuna kuna, omogu-
ćili smo da svako dijete 
s gradskog područja bu-
de uključeno u predš-
kolski odgoj. Provodimo 
snažnu demografsku 
politiku u okviru koje 
dajemo financijske pot-
pore mladim obiteljima 
koje žele stvoriti vlasti-
ti dom, pokrenuli smo 
projekt izgradnje POS 
stanova u Lepoglavi, 
dijelimo novčane pot-
pore za novorođene, 
financiramo nabavu 
radnih bilježnica za 
osnovnoškolce, finan-
ciramo izvannastavne 
aktivnosti i izvrsnost, 
kao i cjelodnevni bora-
vak djece u školi, a bri-
nemo i za studente, koji 
uživaju gradske stipen-
dije. Brinemo i za naše 

građane treće životne 
dobi. Za one slabijeg 
ekonomsko-socijalnog 
statusa i ove smo godi-
ne osigurali uskrsnice i 
božićnice, čiji smo iznos 
još i povećali. U okviru 
projekta - Zaželi, osigu-
rali smo brigu u kući 
za pedesetak starijih 
građana. Kontinuirano 
ulažemo, ove godine 
čak 23 milijuna kuna, 
u održavanje i izgrad-
nju komunalne infra-
strukture. Sanirali smo 
klizišta, gradili ceste i 
nogostupe. Pomagali 
smo i našim gospodar-
stvenicima, dajući im 
bespovratne potpore. 
Nastavili smo razvijati 
našu Poduzetničku zo-
nu, koja spremna oče-
kuje investitore.

Brinuli smo i za izu-
zetno važan segment 
razvoja našeg grada, 
onaj - društveni. Izgra-
dili smo društveni dom 
u Kameničkom Podgor-
ju, završili smo prvu 
fazu gradnje društve-
nog doma u Lepoglav-
skoj Vesi, započeli smo 
s izgradnjom društve-
no-vatrogasnog doma u 
Kamenici. U velikoj smo 
mjeri ulagali i u razvoj 
vatrogastva na grad-
skom području. Samo u 
ovoj godini nabavljena 
su tri nova vatrogasna 
vozila, a pokrenuli smo 
15 milijuna kuna vrijed-
na ulaganja u izgradnju 
i uređenje vatrogasne 
infrastrukture, u iz-
gradnju vatrogasnog 
centra u Lepoglavi i 
društveno-vatrogasnog 
doma u Kamenici te u 
uređenje vatrogasnog 
doma u Višnjici.
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Saborski zastupnik Predrag Štromar posjetio Grad Lepoglavu

Potpora razvoju i u budućnosti
Gradonačelnik Marijan Škvarić sastao se sa saborskim zastupnikom Predra-
gom Štromarom, koji je povodom Dana Grada Lepoglave i Dana župe Bez-
grešnog začeća Blažene Djevice Marije posjetio Lepoglavu.

Zastupnik Štromar 
tom je prigodom izrazio 
zadovoljstvo svime što 
gradsko vodstvo na čelu 
s gradonačelnikom Mari-
janom Škvarićem čini za 
razvoj Grada Lepoglave i 
njegove građane.

- Kao župan i kao mi-
nistar bio sam na raspo-
laganju Gradu Lepoglavi. 
Na raspolaganju stojim i 
sada kao saborski zastu-
pnik - poručio je zastu-

pnik Predrag Štromar, 
kojemu je gradonačelnik 
Škvarić zahvalio na nje-

govoj dosadašnjoj, ali i 
budućoj potpori Gradu 
Lepoglavi.

Grad izdvojio 20 tisuća kuna za nabavu opreme za Opću bolnicu Varaždin

Zahvala medicinskom osoblju
Grad Lepoglava jedan je od članova konzorcija koji čine jedinice lokalne sa-
mouprave uključene u projekt - Razvoj infrastrukture širokopojasnog pristu-
pa na području konzorcija Donja Voća, koji su udružili snage i prikupile uku-
pno 180 tisuća kuna te ih donirale Općoj bolnici Varaždin za kupnju opreme 
za liječenje pacijenata oboljelih od koronavirusa. Grad Lepoglava je u ovoj 
inicijativi sudjelovao s donacijom od 20 tisuća kuna.

- Sudjelovanjem u ovoj 
inicijativi Grad Lepoglava 
nastavio je s pružanjem 
konkretne podrške borbi 
s epidemijom koja nas je 
pogodila, a koje nisu po-
šteđeni ni naši građani. 
Već ranije smo samostal-
no nabavili te podijelili 
opremu za zaštitu građa-
na i medicinskog osoblja. 
Također, donijeli smo i 
niz mjera koje bi trebale 
pomoći onima koji trpe 
dodatne štete od ove epi-
demije, a prije svega gos-
podarstvenicima - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Konzorcij koji je po-
krenuo i realizirao ovu 
inicijativu, uz Grad Lepo-
glavu, čine općine Donja 

Voća, Bednja, Cestica, Kle-
novnik, Maruševec, Petri-
janec i Vinica.

 Koristimo priliku da 
zahvalim svom medicin-
skom i pomoćnom oso-
blju varaždinske bolnice 

na velikim naporima koje 
ulažu u liječenju bolesni-
ka u ovim teškim uvjeti-
ma. Njihov trud zaslužuje 
svako poštovanje - poru-
čio je gradonačelnik Le-
poglave.

Saborski zastupnik Predrag Štromar na sastanku s gradonačelnikom 
Marijanom Škvarićem

Grad Lepoglava jedan je od donatora varaždinskoj bolnici

Više od milijun kuna 
uloženo je u razvoj sporta 
i uređenje sportske infra-
strukture, među kojima 
je i novouređeni nogo-
metni travnjak, vrijedan 
oko pola milijuna kuna. 
Podupiremo i rad udru-
ga, financirajući njihove 
projekte i programe koji 
uvelike oplemenjuju ži-
vot u Gradu Lepoglavi.

Unatoč krizi i nizu 
problema s kojima smo 
bili suočeni ostvarili smo 
ciljeve. Ponovo smo po-
kazali da smo grad koji je 
snažno posvećen razvoju 
i novim projektima na 

korist svima, na cijelom 
lepoglavskom područ-
ju. Tako ćemo nastaviti i 
sljedeće godine, kada nas 
očekuju novi izazovi i 
vjerujem, novi uspjesi.

Zajedno ćemo prevla-
dati ovu krizu, riješiti se 
prijetnje bolesti koja na-
žalost, nije poštedjela ni 
lepoglavski kraj, i nasta-
viti predano i odgovorno 
raditi na novim projekti-
ma, među kojima će biti i 
aglomeracija Lepoglava, 
najveći komunalni pro-
jekt u povijesti Lepogla-
ve.

Poštovane sugrađan-
ke i sugrađani, od srca 
vam želim mirne i sretne 
božićne blagdane i puno 
zdravlja i uspjeha u No-
voj 2021. godini!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić

Prihvaćen proračun Grada Lepoglave za 2021. godinu

Gradski proračun veći 
od 36 milijuna kuna
Gradsko vijeće Grada Lepoglave je na 26. sjednici, koja je održana 18. pro-
sinca, s 11 je glasova prihvatilo prijedlog proračuna Grada Lepoglave za 
2021. godinu, čiji su ukupni prihodi i primici te rashodi i izdaci u visini od 36 
milijuna i 133 tisuće i 900 kuna.

Sjednica je zbog pro-
tuepidemijskih mjera 
održana elektronskim 
putem, a vijećnici su se 
o svim točkama dnevnog 
reda izjašnjavali putem 
elektronske pošte.

Uz proračun za 2021. 
godinu i projekcije za 
2022. i 2023. godinu, te 
prijedlog programa jav-
nih potreba Grada Le-
poglave za 2021. godinu, 
vijećnici su s 11 glasova 
prihvatili i prvi prijedlog 
izmjena i dopuna prora-
čuna Grada Lepoglave 
za 2020. godinu, kojim je 
proračun za 2020. godinu 

smanjen za 8 milijuna 71 
tisuću i 288 kuna u odno-
su na prvotni plan i sada 
iznosi - 39 milijuna 558 
tisuća i 115 kuna.

Na sjednici je prihva-
ćen i prijedlog izmjena 
programa javnih potreba 
Grada Lepoglave za 2020. 
godinu, program rada 
Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave za 2021. go-
dinu kao i prijedlog od-
luke o uvjetima i načinu 
ostvarivanja prava na 
dodjelu stipendija.

Usvojena je i analiza 
stanja sustava civilne za-
štite na području Grada 

Lepoglave u 2020. godini 
kao i plan razvoja susta-
va civilne zaštite na po-
dručju Grada Lepoglave 
za 2021. godinu. Donese-
na je i odluka o osniva-
nju postrojbe civilne za-
štite opće namjene Grada 
Lepoglave.

Vijećnici su prihvatili 
i prijedlog odluke o mje-
rilima za sufinanciranje 
smještaja djece s pod-
ručja Grada Lepoglave 
u dječje vrtiće za 2021. 
Godinu, te program rada 
Savjeta mladih Grada Le-
poglave za 2021. godinu.

Održana online sjednica Gradskog vijeća

Imenovani članovi Savjeta 
mladih Grada Lepoglave
Gradsko vijeća Grada Lepoglave 25. sjednicu 
održalo je 12. studenoga - online line, a vijećnici 
su sve odluke usvojili jednoglasno.

Na online sjedni-
ci prihvaćen je plan i 
programa rada Dječ-
jeg vrtića Lepoglava za 
2020./2021. godinu te 
prijedlog Odluke o dava-
nju suglasnosti za skla-
panje Ugovora o dodjeli 
građevina Dječjeg vrtića 
Lepoglava i Dječjeg vr-
tića - Podružnica Donja 
Višnjica na upravljanje 
i korištenje Dječjem vrti-
ću Lepoglava.

Na sjednici su ime-
novani i članovi Savjeta 
mladih Grada Lepogla-
ve - Barbara Vresk, sa 
zamjenicom Klarom 
Zagorščak, Tanja Mra-
vlinčić sa zamjenikom 

Renatom Vukom, Mi-
haela Špiljak sa zamje-
nicom Izidorom Juriša, 
Melani Kotrščak sa za-
mjenicom Simonom Ja-
kopiček, Petar Cikač sa 
zamjenikom Martinom 
Breškim, Matija Šanta-
lab sa zamjenikom Da-
vidom Paskom i Marta 
Novak sa zamjenicom 
Dijanom Hiržin.

Vijećnici su prihva-
tili i prijedloge odluka o 
određivanju komunalne 
djelatnosti koja se obav-
lja na temelju ugovora o 
koncesiji te komunalnih 
djelatnosti koje se obav-
ljaju na temelju pisanog 
ugovora.

Gradonačelnik Škvarić susreo se s mađarskim veleposlanikom Csabaom Demcsákom

Mađarska - zemlja partner 25. 
Međunarodnog festivala čipke
Gradonačelnik Marijan Škvarić susreo se u Lepoglavi, u srijedu, 16. prosinca, s veleposlanikom Republike Mađarske u Republici 
Hrvatskoj Njegovom Ekscelencijom - dr. Csabaom Demcsákom.

Mađarski veleposla-
nik je u Lepoglavi bio 
na radnom sastanku na 
kojem su dogovorene ak-
tivnosti vezane uz identi-
fikaciju posmrtnih ostata-
ka kraljevske loze Korvin 
u Mađarskoj, a čiji je po-
tomak i Ivaniš Korvin, 
čiji bi DNK uzorak trebao 
pomoći u identifikaciji, 
sahranjen u lepoglavskoj 
župnoj crkvi. Upravo je 
tu poveznicu Lepoglave 
s Mađarskom istaknuo 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić prilikom kratkog 
predstavljanja bogate 
lepoglavske povijesti i 
kulturnog nasljeđa. Gra-
donačelnik je istaknuo i 
povezanost Lepoglave s 
Mađarskom, koja se teme-
lji na suradnji vezanoj uz 
čipku i prijateljske odnose 
s čipkaricama iz mađar-
skog grada Kiskunhalasa.

Veleposlanik dr. Csaba 
Demcsák je na sastanku u 
Lepoglavi prihvatio ranije 
upućeni poziv da Mađar-
ska bude zemlja partner 
25. Međunarodnog festi-

vala čipke i pritom ista-
knuo da će to biti dobra 
prigoda da se posjetitelji-
ma lepoglavskog festivala 
predstavi Mađarska, nje-
na kultura i gastronomija, 
ali i da se još bolje istaknu 
međusobne poveznice Le-
poglave i Mađarske.

Veleposlanik Republi-
ke Mađarske predložio je 
da se stoga u Lepoglavi 
postavi i kip ili spomen 
ploča koja će podsjećati 
na kraljevsku lozu Kor-
vin, koja povezuje Lepo-
glavu i Mađarsku, te je 
istaknuo i želju za dugo-
ročnom suradnjom na 
gospodarskom planu, po-
vezivanjem gospodarskih 
subjekata.

Gradonačelnik Škva-

rić ukazao je na skoro 
otvaranje nove europ-
ske financijske omotnice 
2021. - 2027. i njen veliki 
potencijal, pa je predložio 
suradnju na zajedničkim 
europskim projektima.

Sastanak je završen 
dogovorom o skorim pr-

vim konkretnim koraci-
ma suradnje, a koji su ve-
zani za 25. Međunarodni 
festival čipke, u što će biti 
uključen i János Dezső, 
ravnatelj Mađarskog in-
stituta u Zagrebu, koji je 
s Veleposlanikom bio na 
sastanku u Lepoglavi.

Na sastanku su bili i 
vlč. Nenad Piskač, žu-
pnik Župe Bezgrešnog 
začeća Blažene Djevice 
Marije iz Lepoglave i vlč. 
Ivica Cujzek, župnik u 
varaždinskoj župi sv. Fa-
bijana i Sebastijana, koji 
je rodom iz Lepoglave.

Veleposlanik Mađarske i gradonačelnik Lepoglave najavili su daljnju suradnju na kulturnom i gospodarskom planu

IZ GRADA

Na radnom sastanku u 
Lepoglavi dogovorene 

su aktivnosti vezane uz 
identifikaciju posmrtnih 
ostataka kraljevske loze 
Korvin u Mađarskoj, čiji je 
potomak i Ivaniš Korvin, 
sahranjen u lepoglavskoj 

župnoj crkvi
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Dodijeljene i gradske potpore za novorođene

Isplaćene potpore 
vrijedne 34 tisuće 
kuna
Na račune obitelji s područja Grada Lepogla-
ve koje su tijekom ove godine dobile prinove, 
Grad Lepoglava je 23. studenoga uplatio grad-
ske jednokratne novčane potpore za novoro-
đene.

Grad Lepoglava je 
ove godine već drugi 
puta isplatio potpore 
za novorođene, a ovo-
ga puta isplaćeno je 20 
potpora u ukupnom 
iznosu od 34 tisuće 
kuna, dok su tijekom 
prvog kruga isplate bi-
le isplaćene potpore za 
24 obitelji u ukupnom 
iznosu od 45 tisuća i 
500 kuna. Potpora za 
prvo rođeno dijete u 
obitelji iznosi 1.500 
kuna, za drugo 2 tisuće 
kuna, a za treće i svako 

sljedeće rođeno dijete 
2.500 kuna.

- Isplata jednokrat-
nih novčanih potpora 
za novorođene samo 
je jedna od mjera de-
mografske politike ko-
ju provodimo u Gradu 
Lepoglavi - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Zbog epidemiološke 
situacije ove godine ni-
je održan tradicionalni 
prijem za roditelje, već 
su potpore isplaćene na 
njihove tekuće račune.

Nastavljena rekonstrukcija niskonaponske 
mreže

Nova rasvjeta na 
području Lepoglavske 
Vesi i Očure
U Vinogradskoj ulici na području Mjesnog od-
bora Lepoglavska Ves te u Patačićevoj ulici na 
području Mjesnog odbora Očura završeni su 
zahvati na niskonaponskoj mreži.

Uz rekonstrukciju 
niskonaponske mreže, 
na kojoj je radila Hr-
vatska elektroprivreda, 
postavljeni su i novi, 
betonski stupovi koji-
ma su zamijenjeni do-
trajali drveni stupovi, 
te nova rasvjetna tijela.

Nedavno je završe-
na i rekonstrukcija ni-
skonaponske mreže u 
dijelu Ulice hrvatskih 

pavlina na području 
Mjesnog odbora Lepo-
glavska Ves.

Rekonstrukcija ni-
skonaponske mreže bit 
će nastavljena u naselju 
Sestranec u Mjesnom 
odboru Lepoglavska 
Ves te u MO Žarovnica, 
na dionici od raskrižja 
kod Rogina do rotora u 
Žarovnici.

Grad kontinuirano ulaže u rekonstrukciju i proširenje 
niskonaponske mreže

Održana 24. sjednica Gradskog vijeća

Grad Lepoglava u Programu 
društveno poticane stanogradnje
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 24. rujna, 24. sjednicu, na kojoj su vijećnici donijeli odluku o uključivanju Grada Lepogla-
ve u Program društveno poticane stanogradnje te odluku o uvjetima, mjerilima i postupku za utvrđivanje reda prvenstva za kupnju 
ovih stanova na području Grada Lepoglave.

Glasovima vijećnika 
prihvaćene su izmjene 
Statuta Grada Lepoglave, 
koji je usklađen s odred-
bama Zakona o lokalnoj 
i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi, a vijećnici su 
podržali i izvješće o radu 
gradonačelnika u prvoj 
polovici 2020. godine te 
polugodišnje izvješće o iz-
vršenju Proračuna Grada 
Lepoglave za prvu polovi-
cu ove godine.

- Ostvareno je 43 po-
sto od planiranog na pri-
hodovnoj i 37 posto na 
rashodovnoj strani. Od 
20 milijuna realiziranih 
kuna, 10 milijuna kuna 
su kapitalne investicije, 
među kojima su izgradnja 
i uređenje dva dječja vr-
tića, te 1,7 milijuna kuna 
utrošenih za tekuće odr-
žavanje, koje je bilo većeg 
opsega zbog šteta nasta-
lih uslijed elementarnih 
nepogoda. No, na pad 
prihoda gradskog prora-
čuna najviše je utjecao 
koronavirus i zatvaranje 
ovoga proljeća, kada se 
Grad odrekao prihoda 
od komunalne naknade 
u korist gospodarstveni-
ka. Unatoč ovoj krizi koja 
je nastala kao posljedica 
koronavirusa, zbog prije-
nosa sredstava iz prošle 
godine imamo višak pri-
hoda. I dalje se trebamo 
ponašati odgovorno i pra-
titi situaciju te koristiti 
sredstva iz natječaja na 
državnoj i europskoj ra-
zini - rekao je o izvršenju 
proračuna gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Gradonačelnik se na 
sjednici Gradskog vijeća 
posebno osvrnuo i na Pro-
gram društveno poticane 
stanogradnje na području 
Grada Lepoglave.

- Grad Lepoglava na-
stavlja s poticajima u 
okviru gradske demograf-
ske politike. Svjesni smo 
potrebe da u Gradu zadr-
žimo mlade obitelji pa u 
skladu s tim pokrećemo 
ovaj program. Definirali 

smo mjerila i kriterije za 
kupnju stanova te sada 
očekujem da će se zainte-
resirani odzvati pozivu za 
iskaz interesa za kupnju 
POS stana. Ako taj inte-
res neće biti velik, postoji 
mogućnost da Grad Lepo-
glava svojim sredstvima 
kupi te stanove i da ih ka-
snije proda ili da u najam 
- istaknuo je gradonačel-
nik Škvarić.

Na sjednici su vijeć-
nici prihvatili program 
modernizacije i asfaltira-
nju nerazvrstanih cesta 
na gradskom području, 
kojim su obuhvaćene di-
onice cesta u Mjesnom 
odboru Očura - dionica 
Očura, Mjesnom odboru 
Zlogonje - dionica Ma-
ti-Guzlini-Vrapci-Keširi, 
te u Mjesnom odboru Do-
nja Višnjica - dionica Ma-
ti-Tolići.

Mobilno reciklažno 
dvorište

Na „aktualnom satu“ 
vijećnik Siniša Štefičar 
postavio je pitanje veza-
no uz mobilno reciklažno 
dvorište, a upozorio je i 
na širenje neugodih miri-
sa iz potoka Dunaj na po-
dručju naselja Vulišinec.

- Mobilno reciklažno 
dvorište je projekt vrije-
dan 130 tisuća kuna, od 
čega je 85 posto osigura-
no kroz sufinanciranje 

na natječaju Ministarstva 
zaštite okoliša i energe-
tike. Mobilno reciklažno 
dvorište je dostupno u 16 
gradskih naselja i u njega 
građani mogu odlagati ot-
pad koji su do sada mogli 
odložiti jedino u reciklaž-
no dvorište u Ivancu - na-
glasio je gradonačelnik 
Škvarić te dodao kako su 
uzrok onečišćenja potoka 
Dunaj neuređene septič-
ke jame, koji će biti uklo-
njen nakon što bude zavr-
šen projekt aglomeracije 
Lepoglava.

Na pitanje Ignaca 
Lončara o mogućnosti da 
u Lepoglavi budu smješte-
ne obitelji - tražitelji azila, 
gradonačelnik je potvrdio 
da je Grad od mjerodav-
nih institucija informiran 
o toj mogućnosti.

Vijećnica Ružica Ku-
čar zanimala se je o pla-
niranom postavljanju jav-
ne rasvjete od željezničke 
stanice do ulaza u Lepo-
glavu.

-To je jedna od rijetkih 
lokacija na kojoj nema 
javne rasvjete, ali postoji 
plan da se ona postavi i 
na tom potezu te će taj za-
hvat biti uvršten u grad-
ski proračun - naglasio je 
gradonačelnik Škvarić.

Kada se planiraju po-
staviti nadstrešnice za 
kontejnere kod stambe-
nih zgrada, pitala je vijeć-

nica Marija Ribić, koja je 
zatražila i informacije o 
besplatnom internetu u 
gradskom centru.

-U proračunu za sljede-
ću godinu bit će osigura-
na sredstva za izgradnju 
nadstrešnica. Omoguća-
vanjem besplatnog in-
terneta nadogradili smo 
javne usluge koje pruža-
mo građanima. Projekt je 
vrijedan 15 tisuća eura i 
u potpunosti je financiran 
europskim novcem - od-
govorio je gradonačelnik 
na ova vijećnička pitanja.

Za sanaciju - 350 tisuća 
kuna

Vijećnika Stjepana 
Vreska zanimalo je koli-
ke su štete od posljednjeg 
nevremena i jesu li sani-
rane.

- Uz koronu pogodile 
su nas i elementarne ne-
pogode. Za sanaciju šteta 
na komunalnoj infra-
strukturi od posljednjeg 
nevremena potrošili smo 
između 300 i 350 tisuća 
kuna, a sva oštećenja bit 
će sanirana do kraja ove 
godine - istaknuo je Mari-
jan Škvarić.

Pitanja vezana uz ne-
davnu završnu kontrolu 
provedbe projekta proči-
stača u Kamenici te uz sa-
naciju županijskih cesta u 
Kameničkom Podgorju i 
Crkovcu postavio je vijeć-
nik Zorislav Rodek.

- Za izgradnju proči-
stača u Kamenici ostvarili 
smo kroz IPARD program 
potporu od 805 tisuća 
kuna. Nedavno je izvrše-
na završna kontrola pro-
jekta i sa zadovoljstvom 
mogu reći da smo dobili 
pozitivno mišljenje, što 
je potvrda da kvalitet-
no provodimo projekte 
- rekao je gradonačelnik 
Lepoglave te je istaknuo 
kako će kod Županijske 
uprave za ceste inzistira-
ti da se ove ceste uvrste 
u program prioritetne sa-
nacije.

Vijećnik Alen Mađar 
pitao je u kojoj je fazi pro-
jekt izgradnje brze ceste 
Varaždin - Ivanec - Lepo-
glava, te što je s uređe-
njem potoka u Patačiće-
voj ulici.

- Projekt brze ceste 
Varaždin - Ivanec - Le-
poglava nije u ingeren-
ciji Grada Lepoglave, a o 
brzoj cesti slušamo već 
20 godina. Potpisan je 
ugovor o izradi projek-
tne dokumentacije, što je 
preduvjet za ostale aktiv-
nosti. Radovi na uređenju 
potoka u Patačićevoj ulici 
Hrvatske vode su obusta-
vile zbog epidemije i bit 
će nastavljeni kada budu 
ukinute protuepidemij-
ske mjere - odgovorio je 
gradonačelnik Škvarić na 
vijećnička pitanja Alena 
Mađara.

Na vijećničko pitanje 
Borisa Šinka gradonačel-
nik je odgovorio da je u 
planu osvjetljavanje biste 
heroja Domovinskog rata 
Dragutina Naglaša.

Vijećnici su na 24. sjed-
nici prihvatili izvješće o 
provedbi Godišnjeg plana 
i programa Dječjeg vrtića 
Lepoglava za 2019./2020. 
godinu, izvješće o finan-
cijskim prihodima i ras-
hodima Dječjeg vrtića 
Lepoglava u prošloj godi-
ni, te Godišnje izvješće o 
radu Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepoglave 
za 2019. godinu.

Vijećnici su na 24. sjednici Gradskog vijeća usvojili izmjene Statuta Grada Lepoglave

Talijanski investitor u Lepoglavi priprema objekt bivšeg Zagorjepleta

Proizvodnja će započeti 
već ovog proljeća
Talijanska tvrtka Ediltec ove je godine kupila objekt bivšeg pogona Zagorje-
pleta u Lepoglavi s namjerom da u njemu pokrene proizvodnju stirodura. Tu 
su namjeru još jednom potvrdili predstavnici investitora koji su se ovih dana 
u Lepoglavi sastali s gradonačelnikom Marijanom Škvarićem i predstavnici-
ma gradskih službi te obišli budući pogon.

Investitor će u nared-
nom razdoblju podnijeti 
zahtjev za izdavanje gra-
đevinske dozvole kako 
bi počeo s građevinskim 
radovima na objektu u 
kojem bi, prema najava-
ma, proizvodnja trebala 
krenuti u proljeće iduće 
godine.

- Zadovoljni smo što 
investitor nakon kupnje 
nastavlja s aktivnostima 
koje će omogućiti poče-
tak proizvodnje i to već 
u proljeće iduće godine. 
Važno je da će pritom bi-
ti otvorena nova radna 
mjesta, što će pridonijeti 
dodatnom smanjenju ne-
zaposlenosti na području 

Grada Lepoglave, koji je 
stvorio uvjete pogodne 
za gospodarska ulaganja 
poput ovog - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić.
U budućem pogonu 

tvrtke Ediltec u Lepoglavi 
posao bi trebalo naći 25 
radnika.

Na području Lepoglave uspješno se provodi projekt - Zaželi bolji život 

Vrijedan projekt na 
korist zajednici 
Zahvaljujući projektu - Zaželi bolji život u Lepoglavi i Klenovniku, kojeg provo-
di Grad Lepoglava s partnerima, pedesetak osoba starije životne dobi dobilo 
je neophodnu pomoć u kući, a šest žena iz skupine teže zaposlivih osoba 
dobilo je posao.

Provedba projekta za-
počela je u srpnju ove go-
dine i od tada se potvrđu-
je njegova korist, kako za 
korisnike tako i za zapo-
slene gerontodomaćice.

- Projekt se pokazao 
iznimno korisnim i mogu 
ustvrditi da ga uspješno 
provodimo na zadovolj-
stvo svih njegovih dioni-
ka. Za njegovu uspješnu 
provedbu zahvalni smo 
gerontodomaćicama koje 
svakodnevno borave na 
terenu i pomažu korisni-
cima te konzultantima 
angažiranima na njego-
voj provedbi - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić na sastanku koji 
je bio posvećen provedbi 
ovoga, za zajednicu i nje-
ne građane u potrebi, vri-
jednog projekta.

Na sastanku je najav-

ljeno da će vrijednim ge-
rontodomaćicama uoči 
božićnih blagdana biti 
isplaćene božićnice.

- Planiramo projekt 
proširiti i tako osigurati 
pomoć za veći broj kori-
snika te ujedno zaposliti 
više gerontodomaćica - 
istaknuo je gradonačelnik 
Škvarić.

Projekt Zaželi bolji 
život u Lepoglavi i Kle-
novniku financira se 
sredstvima iz Europskog 
socijalnog fonda u finan-
cijskom razdoblju 2014. 
- 2020. iz kojeg je Grad 
Lepoglava za njegovu 
provedbu ostvario potpo-
ru u iznosu od 524 tisuće 
kuna.

Predstavnici tvrtke Ediltec i Grada Lepoglave obišli su budući pogon za 
proizvodnju stirodura

Na sastanku je istaknuto kako se projekt provodi na zadovoljstvo svih 
dionika
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Najveći komunalni projekt na području Grada Lepoglave

Počela izrada projektne 
dokumentacije za 
aglomeraciju Lepoglava
Tvrtka Varkom, nositelj projekta izgradnje aglomeracije, sklopila je ugovor sa 
zajednicom ponuditelja, tvrtkama AT Consult i Infraterra, o izradi projektne 
dokumentacije aglomeracije Lepoglava, vrijedan 2 milijuna i 168 tisuća kuna. 
Sredstva osiguravaju Hrvatske vode sa 80 posto, a ostatak Varkom i Grad Le-
poglava. Izrada projektne dokumentacije za aglomeraciju Lepoglava trebala 
bi biti završena sredinom iduće godine.

Projektnom doku-
mentacijom definira se 
postavljanje 42 kilometra 
gravitacijskog cjevovoda, 
2,9 kilometra tlačnog cje-
vovoda i 16 crpnih stani-
ca za odvodnju te 26 kilo-
metra cjevovoda i 3 crpne 
stanice za vodoopskrbu.

- Zadovoljan sam što 
se potpisivanjem ovog 
ugovora krenulo s kon-
kretnom realizacijom 
projekta aglomeracije na 
području Grada Lepogla-
ve. Sada možemo govoriti 
i o konkretnim rokovima 
te otkloniti svaku sum-
nju da će ovaj projekt biti 
pokrenut. Riječ je o naj-
većem komunalnom pro-
jektu na području Grada 

Lepoglave, kojim ćemo 
urediti sustav odvodnje 
i vodoopskrbni sustav za 
veliki dio gradskog pod-
ručja  - istaknuo je grado-
načelnik Marijan Škva-
rić, koji se u Varaždinu 
sastao s dr. sc. Željkom 
Bunićem, direktorom 
Varkoma i Marijanom 

Cesarcem, tehničkim di-
rektorom, s kojima je raz-
govarao o provedbi ovog, 
za Grad Lepoglavu izuzet-
no važnog projekta, kojim 
će biti obuhvaćena pod-
ručja grada Lepoglave te 
naselja Muričevec, Očura, 
Vulišinec i Kamenički Vr-
hovec.

Na cijelom gradskom području građani mogu odlagati i otpad koji do sada nisu mogli odvajati na kućnom pragu

U funkciji mobilno reciklažno dvorište
Zahvaljujući gradskom projektu - Mobilno reciklažno dvorište u Gradu Lepoglavi, od ponedjeljka, 16. studenoga, građani Grada Le-
poglave imaju mogućnost da uz odlaganje komunalnog miješanog otpada na kućnom pragu, u svom naselju odlažu i ostale vrste 
otpada koje su do sada morali odvoziti u reciklažno dvorište Ivkoma u Ivancu.

- Ovo je još jedan va-
žan projekt Grada Le-
poglave kojim svoje ak-
tivnosti usklađujemo sa 
zakonskim odredbama 
vezanima za zbrinjavanje 
otpada, ali kojim, prije 
svega, štitimo i čuvamo 
prekrasnu prirodu u kojoj 
živimo. Mobilno reciklaž-
no dvorište obilazit će 
naselja na cijelom grad-
skom području i građani-
ma omogućiti da odlažu 
i onaj otpad koji do sada 
nisu mogli odvajati na 
kućnom pragu. Vjerujem 
da će to omogućiti da do 
kraja iduće godine podi-
gnemo postotak odvaja-
nja otpada na gradskom 
području na više od 30 
posto, što nam je jedan 
od ciljeva - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Projekt Mobilno reci-
klažno dvorište u Gradu 
Lepoglavi, u okviru ko-
jeg je nabavljena mobil-
na reciklažna jedinica, 
vrijedan je nešto više od 
136 tisuća kuna, a Gradu 
je odobreno njegovo su-
financiranje sredstvima 
Europske unije iz Opera-
tivnog programa Konku-
rentnost i kohezija 2014.-
2020., u iznosu od 115 
tisuća kuna, što je 85 po-
sto prihvatljivih troškova 
projekta.

- Ovo je prvo mobilno 
reciklažno dvorište na 
području bivše Općine 
Ivanec. Otpad koji se pri-
kupi u ovom mobilnom 
reciklažom dvorištu bit 
će kasnije zbrinut kod 
oporabitelja ovlaštenog 
za zbrinjavanja takve vr-
ste otpada - naglasio je 

Edo Rajh, direktor tvrtke 
Ivkom, kojoj su povjereni 
poslovi upravljanja reci-
klažnim dvorištem i zbri-
njavanja prikupljenog 
otpada.

Građani neće morati 
dodatno plaćati odlaga-
nje otpada u mobilno re-
ciklažno dvorište, budući 

da će nastali trošak umje-
sto njih podmirivati Grad 
Lepoglava.

U mobilno reciklažno 
dvorište, koje može pri-
hvatiti oko 1.800 kilogra-
ma otpada, može se odlo-
žiti čak 48 vrsta otpada.

- U ovom mobilnom 
reciklažnom dvorištu ot-

pad se ne obrađuje već 
samo privremeno skla-
dišti i to tako da mobilno 
reciklažno dvorište ni na 
koji način ne utječe na 
okoliš i sredinu u kojoj će 
se nalaziti - rekao je Želj-
ko Horvat, predstavnik 
tvrtke Tehnix iz Donjeg 
Kraljevca, koja je proizve-
la ovo mobilno reciklažno 
dvorište.

Mobilno reciklažno 
dvorište bit će dostupno 
svim građanima na po-
dručju Grada Lepoglave 
jedanput u svaka tri mje-
seca. S terminima dola-
ska mobilnog reciklažnog 
dvorišta u njihovo naselje 
te načinu njegova korište-
nja građani će biti upo-
znati kroz izobrazno-in-
formativne aktivnosti 
koje će biti provedene u 
okviru ovog projekta.

Učinkovito gospodarenje otpadom na 
području Grada Lepoglave

Stambene zgrade dobile 
spremnike za odlaganje 
plastike i papira
Nakon što je na području Grada Lepoglave s ra-
dom počelo mobilno reciklažno dvorište, stam-
bene zgrade na gradskom području dobile su 52 
kontejnera za odlaganje papira i plastike.

- Ovo je nastavak 
aktivnosti koje Grad 
Lepoglava provodi s 
ciljem povećanja učin-
kovitosti gospodarenja 
otpadom na gradskom 
području. Ove će kon-
tejnere isključivo kori-
stiti stanari stambenih 
zgrada, kojima je zbog 
nedostatka prostora u 
kojem bi spremali i ču-
vali otpad do odvoza, 
prikladnije da otpad 

odlažu u zajedničke 
spremnike. Grad Lepo-
glava planira izgraditi 
i posebne paviljone 
u kojima će biti smje-
šteni spremnici - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Kupnju ovih kon-
tejnera je s 85 posto 
iznosa sufinancirao 
Fond za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovi-
tost.

Kontejnere za odlaganje papira i plastike koristit će stanari 
stambenih zgrada

Gradonačelnik Marijan Škvarić razgovarao je s čelnim ljudima Varkoma 
o provedbi projekta aglomeracije

U mobilno reciklažno dvorište građani će moći odlagati čak 48 vrsta 
otpada

U centru Lepoglave postavljena WiFi internetska mreža

Besplatno korištenje 
interneta za sve građane
U Lepoglavi je 25. rujna i službeno u rad puštena bežična internetska WiFi 
mreža, zahvaljujući kojoj svi građani imaju mogućnost besplatnog korištenja 
interneta.

Bežična internetska 
mreža postavljena je za-
hvaljujući projektu Gra-
da Lepoglave, koji je kroz 
program WiFi4EU za ovaj 
projekt ostvario potporu 
u iznosu od 15 tisuća eu-
ra.

- Uz razvoj cestovne 
infrastrukture, vodoop-
skrbe, kanalizacijskog 
sustava i ostale komu-
nalne infrastrukture, 
Grad Lepoglava krenuo 
je i s razvojem digitalne 
infrastrukture za 22. sto-
ljeće. Zahvaljujući ovom 
projektu omogućili smo 
da se u centru Lepoglave 
svatko može besplatno 
priključiti na Internet, što 
je još jedan od benefita za 
građane, gospodarstvo, 
kao i za sve koji posjeću-
ju Lepoglavu - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

U okviru projekta 
postavljeno je 12 pristu-
pnih točaka - unutarnja 

i vanjska točka na zgra-
di gradske uprave, jedna 
vanjska i dvije unutarnje 
pristupne točke u Domu 
kulture, zatim na lokaciji 
buduće tržnice, na Sport-
sko-rekreacijskom centru 
te na lepoglavskom gro-
blju.

- Brzine koje se nude 
su na dva pojasa od 2.4 i 
5 GHz, a brzine prijenosa 
podataka su 400, odno-
sno 1300 Mbit/s - pojasnio 
je Damjan Županić, di-
rektor Turističko kultur-
no-informativnog centra, 

kojem je Grad Lepoglava 
povjerio vođenje projek-
ta.

Za partnera u ovom 
projektu Grad je odabrao 
- Hrvatski Telekom.

- Hrvatski Telekom do-
življava digitalizaciju kao 
svoju društvenu odgovor-
nost. Kroz digitalizaciju 
nudimo spajanje građana 
kao i poduzetnika - ista-
knuo je Agron Kadiu, di-
rektor Sektora za podršku 
i prodaju malim i sred-
njim poslovnim korisnici-
ma Hrvatskog Telekoma.

U Domu kulture u Lepoglavi ugrađene dizalice topline

Jeftinije i ekološki prihvatljivo grijanje
Grad Lepoglava, hrvatski lider u provedbi projekata vezanih uz obnovljive 
izvore energije, nastavio je ulagati u obnovljive izvore. U Domu kulture u Le-
poglavi ugrađene su dizalice topline, koje će omogućiti ekološki prihvatljivi-
je, ali i ekonomski isplativije grijanje.

Za realizaciju ovog pro-
jekta, čija je vrijednost 646 
tisuća i 127 kuna, Grad 
Lepoglava je, kao i kod 
brojnih drugih projekata, 
ostvario financijsku potpo-
ru iz drugih izvora. U ovom 
slučaju potpora je ostvare-
na prijavom projekta na 
Javni poziv za sufinancira-
nje korištenja obnovljivih 
izvora energije u zgradama 
javne namjene Fonda za 
zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost.

Gradu Lepoglavi odo-
breno je sufinanciranje 
projekta u visini od 382 
tisuće i 426 kuna što je 60 
posto opravdanih troško-
va procijenjene vrijednosti 
projekta.

- I ovaj projekt potvr-
đuje orijentiranost Grada 
Lepoglave prema obnov-
ljivim izvorima energije, 
povećanju energetske učin-

kovitosti i zaštiti okoliša. 
Važno je da ćemo ugrad-
njom dizalica topline omo-
gućiti i smanjenje troškova 
grijanja, čime ćemo ostva-
rivati i značajne financijske 
uštede. To je ujedno i na-
stavak uspješne provedbe 
projekata koji su realizirani 
uz financijsku potporu iz 
drugih izvora. U ovoj smo 
godini realizirali čak 13 
projekata, što potvrđuje i 

projektnu orijentiranost 
Grada Lepoglave te spo-
sobnost da pripremamo, 
provodimo i realiziramo 
projekte - istaknuo je gra-
donačelnik Marijan Škva-
rić.

Projekt ugradnje diza-
lica topline izradio je Tu-
rističko kulturno informa-
tivni centar, koji i upravlja 
zgradom Doma kulture u 
Lepoglavi.

Dodijeljene gradske potpore za rješavanje 
stambenog pitanja

Za mlade obitelji 
228 tisuća kuna
Zahvaljujući Gradu Lepoglavi šest mladih obi-
telji će ove godine lakše riješiti stambeno pi-
tanje i doći do vlastitog doma.

Grad Lepoglava 
mladim je obiteljima 
dodijelio ukupno 228 ti-
suća kuna bespovratne 
potpore za gradnju ili 
kupnju obiteljske kuće, 
odnosno za kupnju sta-
na.

- Riječ je o mjeri 
demografske politike 
kojom Grad Lepoglava 
nastoji na svom po-
dručju zadržati što više 
mladih obitelji. U ovoj 
i protekloj godini Grad 
Lepoglava je mladim 
obiteljima za potporu 
pri kupnji ili izgradnji 
vlastitog doma izdvo-
jio oko pola milijuna 
kuna. Zahvaljujući tim 
sredstvima 12 mladih 
obitelji riješilo je svo-
je stambeno pitanje i 
narednih će, najmanje 
10 godina, što je jedan 
od uvjeta za dobivanje 
gradske potpore, živje-
ti na području Grada 
Lepoglave - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić na svečanosti 
potpisivanja ugovora 
o dodjeli bespovratnih 
potpora koja je održa-
na 7. studenoga u Lepo-
glavi.

Uvjete natječaja za-
dovoljilo je šest mladih 
obitelji kojima su dodi-
jeljene potpore u visini 
od 30 tisuća i 500 do 40 
tisuća kuna.

- Odlučili smo kupiti 
kuću i osamostaliti se. 
Prijavili smo se na na-
tječaj Grada Lepoglave, 
ispunili smo zahtjeve i 

dobili potporu koja će 
nam uvelike pomoći da 
uredimo kupljenu ku-
ću - istaknula je Marta 
Srednoselec iz Klenov-
nika, koja je sa supru-
gom odlučila kupiti ku-
ću u Gornjoj Višnjici i 
živjeti na području Gra-
da Lepoglave koji im, 
zbog dobre komunalne 
uređenosti omogućava 
kvalitetan život.

Pored ove, Grad Le-
poglava i drugim mje-
rama provodi vlastitu 
demografsku politiku.

- Pokrenuli smo 
projekt izgradnje POS 
stanova u Lepoglavi, 
zahvaljujući kojem će 
dodatnih osam do de-
set obitelji moći riješiti 
svoje stambeno pitanje, 
isplaćujemo potpore za 
novorođene, sufinan-
ciramo pohađanje vrti-
ća u koji, zahvaljujući 
tome što smo uredili i 
izgradili nove vrtićke 
prostore, mogu ići sva 
djeca s gradskog pod-
ručja, sufinanciramo 
produženi boravak 
djece u osnovnoj školi, 
financiramo izvanškol-
ske aktivnosti, podupi-
remo izvrsnost, finan-
ciramo nabavu radnih 
bilježnica te stipendira-
mo studente s gradskog 
područja. Građani koji 
se odluče na pokreta-
nje vlastitog posla mo-
gu također računati na 
gradske potpore - do-
dao je gradonačelnik 
Lepoglave.

Grad Lepoglava mladim je obiteljima dodijelio ukupno 228 tisuća 
kuna bespovratne potpore za gradnju ili kupnju obiteljske kuće, 
odnosno za kupnju stana

Zahvaljujući novoj bežičnoj internetskoj WiFi mreži svi građani imaju 
mogućnost besplatnog korištenja interneta

U Domu kulture u Lepoglavi ugrađene su dizalice topline, koje će 
omogućiti ekološki prihvatljivije, ali i ekonomski isplativije grijanje

POTPORE
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Završen još jedan kapitalni projekt Grada Lepoglave

Prekrasni objekt koji zadovoljava 
najviše standarde
- Kraju smo uspješno priveli još jedan kapitalni projekt Grada Lepoglave. Projekt je to koji ima dušu i koji pokazuje orijentiranost 
Grada prema djeci i mladima. Ovim smo projektom dohvatili cilj koji smo si postavili, da sva djeca s gradskog područja mogu 
pohađati predškolski program, odnosno dječji vrtić - istaknuo je gradonačelnik Marijan Škvarić na otvorenju novog dječjeg vrtića 
u Višnjici.

Vrijednost ovog, no-
vog kapitalnog projekta 
je oko četiri i pol milijuna 
kuna, od čega je četiri mi-
lijuna kuna utrošeno na 
izgradnju objekta i ure-
đenje okoliša, dok je pola 
milijuna kuna utrošeno 
na opremanje vrtića. Ve-
ćinu sredstava za ovu in-
vesticiju Grad je osigurao 
iz gradskog proračuna, 
dok je Ministarstvo regio-
nalnog razvoja i fondova 
Europske unije za ovaj 
projekt Grada Lepoglave 
izdvojio 100 tisuća kuna.

- Ovaj je projekt va-
žan jer će stvoriti uvjete 
za ostanak mladih obi-
telji na ovom području. 
Stvorili smo i nova radna 

mjesta, omogućili smo 
nova zapošljavanja i to 
većinom mladih žena s 
ovog područja - naglasio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

 Radove je izvela do-
maća tvrtka TTG, čiji je 
direktor Tomica Zgrebec 
gradonačelniku Marijanu 
Škvariću predao ključeve 
novoizgrađenog objekta.

Ključeve ovoga lijepo-
ga objekta u Višnjici, kao i 
uporabnu dozvolu, grado-
načelnik Marijan Škvarić 
predao je Valentini Hus-
njak Ribić, ravnateljici 
Dječjeg vrtića Lepoglava, 
čiji će područni ured biti 
vrtić u Višnjici.

- Ovo je prekrasan 

objekt koji zadovoljava 
sve pedagoške standarde. 
Ovdje u Višnjici formira-
ne će biti tri grupe - mlađa 

mješovita, starija mješo-
vita i predškolska grupa, 
a njihov program će biti 
isti kao i onaj u central-
nom vrtiću u Lepoglavi 
- istaknula je ravnateljica 
Dječjeg vrtića Lepoglava 
i dodala kako je u novom 
vrtiću u Višnjici zaposle-
no pet odgajateljica, spre-
mačica i kuharica.

Posebno zadovoljan 
zbog završetka dječjeg vr-
tića u Višnjici bio je pred-
sjednik Gradskog vijeća 
Robert Dukarić.

- Zadovoljstvo mi je 
tim veće jer sam iz Višnji-
ce. Zajedno s vijećnikom 
Josipom Čeligom dao 
sam prijedlog gradonačel-
niku da se krene s ovim 

projektom. Gradonačel-
nik je pokazao volju te se 
krenulo u realizaciju pro-
jekta. Sada mogu odahnu-
ti i poručiti svim Višnji-
čarcima da smo uspjeli, 
da sam uspio. Vrtić je 
Višnjici bio potreban. Ni-
smo napamet krenuli u 
taj projekt, znali smo da 
postoji interes i potreba. 
Ovaj će vrtić biti razlog da 
obitelji ostanu ovdje - po-
ručio je Robert Dukarić.

Novi dječji vrtić u Viš-
njici s radom je počeo 5. 
listopada, kada su ovaj 
lijepi vrtić ispunili veseli 
dječji glasovi.

- Zadovoljstvo mi je 
već prvog radnog dana 
vrtića u Višnjici vidjeti ve-
sele mališane koji u ovom 
prekrasnom objektu, koji 
smo izgradili upravo zbog 
njih, s radošću provode 
svoje prve vrtićke dane - 
poručio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, koji je na 
dan otvorenja novog vrti-
ća djeci darovao igračke 
koje su posebice razvese-
lile vrtićke mališane. Ma-
lišane je u vrtiću, zajedno 
s gradonačelnikom, posje-
tio i višnjički župnik vlč. 
Dragutin Šimek.

PROJEKTI OBRAZOVANJE

Kraju je priveden još jedan kapitalni projekt na području Grada Lepoglave

S djecom u novom vrtiću radi pet odgajateljica

Primjereno je uređen i okoliš novog vrtića Novi vrtić zadovoljava najviše pedagoške standarde

LAG Sjeverozapad objavio drugi natječaj za Tip operacije 6.3.

Još 2 milijuna kuna za mala 
poljoprivredna gospodarstva
Nakon što je početkom lipnja Lokalnoj akcijskoj grupi - Sjeverozapad Mini-
starstvo poljoprivrede dodijelilo dodatnih milijun i 996 tisuća kuna za potpo-
ru lokalnom razvoju u okviru inicijative LEADER, kao najuspješnijoj lokalnoj 
akcijskoj grupi u Republici Hrvatskoj u provedbi LAG natječaja, ova je lokalna 
akcijska grupa u utorak, 8. prosinca, objavila novi natječaj za Tip operacije 
6.3. - Potpora razvoju malih poljoprivrednih gospodarstava.

Ukupni raspoloživi 
iznos sredstava u ovom, 
već drugom LAG natje-
čaju iz Lokalne razvojne 
strategije LAG-a Sjevero-
zapad, koji je sukladan Ti-
pu operacije 6.3.1 iz Pro-
grama ruralnog razvoja 
Republike Hrvatske 2014. 
- 2020., iznosi milijun i 
964 tisuće kuna, pa će 
nositelji prihvaćenih pro-
jekata za potporu razvo-
ju malih poljoprivrednih 
gospodarstava dobiti više 
od 111 tisuća kuna bespo-
vratnih sredstava. Ovim 
natječajem ukupno će biti 
financirano 17 projekata 
malih obiteljskih poljopri-
vrednih gospodarstava.

Prihvatljivi prijavi-
telji su obiteljska poljo-
privredna gospodarstva 
s područja obuhvata 
Lokalne akcijske grupe 
- Sjeverozapad,  dakle s 
područja općina Bednja, 
Beretinec, Cestica, Donja 
Voća, Klenovnik, Maruše-
vec, Petrijanec, Sračinec, 
Sveti Ilija, Vidovec i Vini-
ca te s područja gradova 
- Ivanec, Lepoglava i Va-
raždin.

- U prvom LAG natje-
čaju za Tip operacije 6.3. 
bespovratna sredstva do-
bila su 22 mala obiteljska 
poljoprivredna gospodar-
stva, a kako su upravo 
mali poljoprivredni pro-
izvođači iskazali najveći 
interes za ova sredstva 
iz Programa ruralnog ra-
zvoja, odlučili smo raspi-
sati još jedan natječaj za 
Tip operacije 6.3. Pozivam 
male poljoprivredne proi-
zvođače s područja naše-
ga LAG-a da se svakako 
prijave na ovaj natječaj 
naše lokalne akcijske gru-
pe. Jako sam zadovoljan 
da ćemo i s ovim novim 
sredstvima moći i nada-
lje pomagati razvoj naših 

obiteljskih poljoprivred-
nih gospodarstava - ista-
knuo je Marijan Škvarić, 
predsjednik Lokalne ak-
cijske grupe Sjeveroza-
pad.

Zainteresirani mali 
poljoprivredni proizvo-
đači prijave svojih pro-
jekata mogu podnijeti od 
10. siječnja do 15. veljače 
2021. godine.

- Zbog loše epidemi-
ološke situacije odlučili 
smo produljiti rok za pod-
nošenje prijava za ovaj 
natječaj LAG-a Sjeveroza-
pad, kako bismo potenci-
jalnim prijaviteljima osta-
vili dovoljno vremena 
da prikupe svu potrebnu 
dokumentaciju - naglasio 
je mr. sc. Emil Tkalec, LE-
ADER menadžer u LAG-u 
Sjeverozapad.

Zbog aktualne epide-
mije, u skladu s prepo-
rukama Vlade Republike 
Hrvatske, Nacionalnog 
stožera civilne zaštite o 
smanjenju društvenih 
kontakata i Agencije za 
plaćanje u poljoprivre-
di, ribarstvu i ruralnom 
razvoju, sva pojašnje-
nja natječaja, natječajne 
dokumentacije i načina 

podnošenja prijava, LAG 
Sjeverozapad će davati is-
ključivo putem elektron-
ske pošte.

Pitanja s jasno nazna-
čenom referencom na 
ovaj natječaj, koja su ve-
zana uz potrebne obras-
ce, uvjete i način prijave 
potencijalni prijavitelji 
moći će poslati isključivo 
putem e-pošte na adresu: 
pitanja@lagsz.hr., od 
dana objave natječaja pa 
sve do početka podnoše-
nja prijava projekata.

Kako bi prijaviteljima 
olakšali prijavu na ovaj 
natječaj LAG Sjeveroza-
pad će održati i online ra-
dionice na kojima će biti 
predstavljena natječajna 
dokumentacija te način 
podnošenja prijava. Oba-
vijest o terminu radionice 
bit će objavljena naknad-
no na mrežnoj strani-
ci LAG-a Sjeverozapad: 
www.lagsz.hr.

Natječaj sa svom 
pripadajućom doku-
mentacijom može se 
preuzeti na poveznici: 
w w w. l a g s z . h r / m j e -
ra-6-3-potpora-razvo-
ju-malih-poljoprivred-
nih-gospodarstava.

Potvrda uspješno provedenog projekta 
izgradnje pročistača u Kamenici

Grad kvalitetno 
provodi svoje 
projekte
Projekt izgradnje uređaja za pročišćavanje 
otpadnih voda u naselju Kamenica dobio je i 
službenu potvrdu uspješne provedbe.

Ona je krajem ruj-
na stigla iz Agencije 
za plaćanja u poljopri-
vredi, ribarstvu i ru-
ralnom razvoju čije je 
povjerenstvo izvršilo 
nadzor stanja na tere-
nu te izvijestilo da je 
Grad Lepoglava uspješ-
no proveo ovaj projekt 
zahvaljujući kojem je 
na gradskom području 
izgrađen prvi pročistač 
otpadnih voda.

Ukupna vrijednost 
projekta, kojim je obu-
hvaćena izgradnja pro-
čistača i oborinske ka-
nalizacije u dužini od 
710 metara, iznosila je 
805 tisuća i 129 kuna. 
Više od 661 tisuću kuna 
potpore za provedbu 
projekta Grad Lepogla-
va osigurao je putem 
IPARD programa - Mje-
re 301.

Gradnja pročistača 
u Kamenici započela je 
2015. godine, kada su 
završeni građevinski 
radovi i dobivena upo-
rabna dozvola. Nakon 
što je prema Pravilni-
ku o provedbi mjere 
protekao period od pet 
godina, Agencija za pla-
ćanja u poljoprivredi, 
ribarstvu i ruralnom 
razvoju, nadležna za 
provedbu mjera potpo-
re, završila je nadzor 
koji je utvrdio da je pro-
jekt proveden u skladu 
sa svim zahtjevima.

- Rezultat nadzo-
ra Agencije za plaća-

nja u poljoprivredi, 
ribarstvu i ruralnom 
razvoju potvrdio je da 
Grad Lepoglava kva-
litetno i uspješno pro-
vodi projekte. Kao i u 
ovom slučaju, riječ je 
o projektima usmjere-
nima na razvoj našeg 
grada i stvaranje bo-
ljih životnih uvjeta na 
cijelom gradskom pro-
storu. Sada krećemo i 
s nadogradnjom ovoga 
uspješnog projekta, s 
izgradnjom kanaliza-
cijskog sustava koji će 
omogućiti priključiva-
nje novih domaćinsta-
va na ovaj pročistač. 
Naime, u planu je da se 
na njega priključe na-
selje Crkovec i centar 
Kamenice s tamošnjom 
osnovnom školom. U 
tom su smjeru poduze-
ti i prvi koraci, izrada 
projektne dokumenta-
cije koja će biti temelj 
za početak izgradnje 
tog sustava – istaknuo 
je gradonačelnik Mari-
jan Škvarić.

Hrvatske vode su 
osigurale 160 tisuća 
kuna potpore za izradu 
projektne dokumenta-
cije za izgradnju kanali-
zacijskog sustava kojim 
bi se naselje Crkovec i 
centar Kamenice pri-
ključio na pročistač 
otpadnih voda. Postu-
pak izrade projektne 
dokumentacije Hrvat-
ske vode su povjerile 
IVKOM-u.

Rezultat nadzora Agencije potvrdio je da je projekt pročistača u 
Kamenici uspješno proveden 

Gradonačelnik je pozvao poljoprivrednike s područja Lepoglave da se 
prijave na ovaj natječaj LAG-a Sjeverozapad



10  |  studeni/prosinac 2020. studeni/prosinac 2020.  |  11DAN GRADA DAN GRADA

Obilježen Dan Grada Lepoglave i Dan župe Lepoglava

Unatoč korona krizi 2020. je bila najbolja 
godina u povijesti Grada
U Lepoglavi je 8. prosinca obilježen Dan Grada Lepoglave i Dan župe Lepoglava. No, za razliku od prijašnjih godina, zbog epide-
miološke situacije ove je godine izostao bogati višednevni program obilježavanja ispunjen raznovrsnim kulturnim, zabavnim i 
sportskim događanjima.

Poštujući epidemio-
loške mjere na Dan Gra-
da Lepoglave, na koji se 
ujedno obilježava i Dan 
župe Lepoglava, održan 
je prilagođeni program 
obilježavanja, koji je u 
jutarnjim satima započeo 
tradicionalnom posjetom 
gradskih čelnika dječjim 
vrtićima s gradskog pod-
ručja. Tom su prigodom 
vrtićkim mališanima da-
rovani paketi zdravog i 
ukusnog voća.

Obilježavanje Dana 
Grada nastavljeno je oda-
vanjem počasti poginulim 
hrvatskim braniteljima s 
gradskog područja i sje-
ćanjem na sve preminule 
građane.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić, predsjednik 
Gradskog vijeća Robert 
Dukarić i predsjednik 
Udruge branitelji Hrvat-
ske Lepoglava Tomo Ja-
kop, položili su vijenac 
kod centralnog križa na 
gradskom groblju u Lepo-
glavi. 

Dobrodošlica 
vlč. Nenadu Piskaču

Potom je u lepoglav-
skoj župnoj crkvi Bez-
grešnog začeća Blažene 
Djevice Marije održano 
misno slavlje na kojem su 
čestitke za Dan Grada te 
za Dan župe svim građa-
nima i župljanima uputili 
lepoglavski župnik vlč. 
Nenad Piskač i gradona-
čelnik Marijan Škvarić, 
koji je tom prigodom žu-
pniku Piskaču poklonio 
sliku orgulja iz lepoglav-
ske crkve, zaželjevši mu 
ujedno i dobrodošlicu u 
Lepoglavu.

Središnji događaj obi-
lježavanja Dana Grada 
bila je svečana sjednica 
Gradskog vijeća Grada Le-
poglave, koja je održana u 
skladu s epidemiološkim 
mjerama i uz sudjelova-
nje samo gradskih čelni-
ka, predstavnika klubova 
vijećnika te dobitnika 
gradskih priznanja.

Predsjednik Gradskog 
vijeća Robert Dukarić na 
svečanoj sjednici posebno 
je istaknuo da je Gradsko 

vijeće, unatoč epidemiji, 
koja je obilježila ovu go-
dinu, održalo šest sjedni-
ca, na kojima su vijećnici 
raspravljali o više od 70 
točaka.

- Zadovoljan sam što 
smo one točke važne za 
dobrobit građana i razvoj 
Grada Lepoglave donosili 
jednoglasno, uz sinergi-
ju i dogovor kad su takvi 
projekti u pitanju. Najviše 
me pri tom veseli da smo 
uspješno realizirali pro-
jekte uređenja i rekon-
strukcije objekta Dječjeg 
vrtića Lepoglava te izgra-
dili potpuno novi objekt 
dječjeg vrtića u Višnjici. 
Time smo pokazali da 
smo prepoznali ono što 
je najvažnije za naš grad, 
a to su djeca - istaknuo je 
predsjednik Gradskog vi-
jeća, zahvalivši svima koji 
su pružali potporu i po-
mogli u realizaciji grad-
skih projekata i programa 
- čelnim ljudima Grada, 
gradskim službama, svim 
građanima i partnerima, 
među kojima posebno 
Vladi Republike Hrvatske.

Realiziran najveći 
gradski proračun

Da je 2020. godina, 
unatoč COVID krizi, bila 
najuspješnija godina od 
postojanja Grada Lepo-
glave istaknuo je grado-
načelnik Marijan Škvarić.

- U ovoj godini na iz-
maku realiziran je naj-
veći gradski proračun 
dosad, koji doseže iznos 
od 35 milijuna kuna. Rea-
lizirali smo najveće kapi-
talne investicije - projekt 

uređenja i rekonstrukci-
je objekta Dječjeg vrtića 
Lepoglava i projekt iz-
gradnje dječjeg vrtića u 
Višnjici. Zahvaljujući tim 
investicijama, vrijednim 

18 milijuna kuna, omogu-
ćili smo da svako dijete s 
gradskog područja bude 
uključeno u predškolski 
odgoj. Provodimo snažnu 
demografsku politiku u 
okviru koje dajemo finan-
cijske potpore mladim 
obiteljima koje žele stvo-
riti vlastiti dom, pokrenu-
li smo projekt izgradnje 
POS stanova u Lepoglavi, 
dijelimo novčane potpore 
za novorođene, financira-
mo nabavu radnih biljež-
nica za osnovnoškolce, 
financiramo izvannastav-
ne aktivnosti i izvrsnost, 
kao i cjelodnevni boravak 
djece u školi, a brinemo 
i za studente, dajući im 
gradske stipendije. Bri-
nemo i za građane treće 
životne dobi. Za one slabi-
jeg ekonomsko-socijalnog 
statusa i ove smo godine 

osigurali uskrsnice i bo-
žićnice, čiji smo iznos po-
većali. U okviru projekta 
Zaželi osigurali smo brigu 
u kući za pedesetak stari-
jih građana. Kontinuirano 
ulažemo, ove godine čak 

23 milijuna kuna, u odr-
žavanje i izgradnju ko-
munalne infrastrukture. 
Sanirali smo klizišta, gra-
dili ceste i nogostupe. Po-
magali smo i našim gos-
podarstvenicima, dajući 
im bespovratne potpore. 
Nastavili smo razvijati 
našu Poduzetničku zonu, 
koja spremna očekuje in-
vestitore. Brinuli smo i za 
izuzetno važan segment 
razvoja našeg grada, onaj 
društveni. Izgradili smo 
društveni dom u Kame-
ničkom Podgorju, završili 
prvu fazu gradnje druš-
tvenog doma u Lepoglav-
skoj Vesi, započeli smo s 
izgradnjom društveno-va-
trogasnog doma u Kame-
nici. U velikoj smo mjeri 
ulagali u razvoj vatroga-
stva na gradskom područ-
ju. Samo u ovoj godini 

nabavljena su tri nova 
vatrogasna vozila, a po-
krenuli smo 15 milijuna 
kuna vrijedna ulaganja u 
izgradnju i uređenje va-
trogasne infrastrukture, 
u izgradnju vatrogasnog 
centra u Lepoglavi i druš-
tveno-vatrogasnog doma 
u Kamenici te u uređe-
nje vatrogasnog doma u 
Višnjici. Više od milijun 
kuna uloženo je u razvoj 
sporta i uređenje sport-
ske infrastrukture, među 
kojima je i novouređeni 
nogometni travnjak, vri-
jedan oko pola milijuna 
kuna. Podupiremo i rad 
udruga, financirajući nji-
hove projekte i programe 
koji uvelike oplemenjuju 
život u Gradu Lepoglavi - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić i zahva-
lio svim partnerima koji 
su svojim investicijama i 
potporama doprinijeli ra-
zvoju Grada Lepoglave u 
2020. godini.

Dodijeljena 
gradska priznanja

Na svečanoj su sjed-
nici dodijeljena gradska 
priznanja. Predsjednik 
Gradskog vijeća Robert 
Dukarić i zamjenik grado-
načelnika Hrvoje Kovač 
uručili su ih Dobrovolj-
nom vatrogasnom druš-
tvu Kamenica, Osnovnoj 
školi Ivana Rangera u Ka-
menici, Udruzi za sport i 
rekreaciju “Sport za sve” 
iz Višnjice, Draženu Hus-
njaku, Franji Bračku i 
Vjeranu Ježeku, za do-
prinos ugledu i promociji 
Grada Lepoglave u zemlji 
i inozemstvu te Zvoni-
miru Šoštareku i Štefici 
Erdec za iznimna dosti-
gnuća u proteklom jedno-
godišnjem razdoblju.

- Dobiti ovakvo pri-
znanje čast je i ponos, ali i 
obaveza dobitnicima da i 
dalje promoviraju ime Le-
poglave, kako u Hrvatskoj 
tako i u svijetu - istaknuo 
je u ime ovogodišnjih lau-
reata Zorislav Rodek. Na 
svečanoj sjednici prika-
zan je i petnaestominutni 
film o razvoju Grada Le-
poglave u 2020. godini.

RAZGOVOR Robert Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Zahvaljujući sinergiji ostvareni su 
konkretni rezultati
Robert Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave, na svečanoj je sjednici Vijeća posebno istaknuo kako su sve važne 
odluke za dobrobit građana i razvoj Grada Lepoglave donijete u demokratskom ozračju i u sinergiji svih vijećnika, pa su zahvalju-
jući takvom odnosu u Gradskom vijeću ostvareni i konkretni rezultati, među kojima su primjerice, i čak dva dječja vrtića izgrađena 
na području Grada, ali i niz drugih projekata vezanih uz komunalnu i društvenu infrastrukturu.

- Kao predsjedniku 
Gradskog vijeća važno mi 
je da vijećnici odluke do-
nose konsenzusom. Sve 
odluke koje donosimo na 
Vijeću moraju biti u inte-
resu građana, u interesu 
Grada Lepoglave i cijelog 
lepoglavskog kraja. Če-
sto znam reći kako glave 
moramo staviti skupa i 
zajedno procijeniti koje 
su to bitne odluke, a ka-
da one budu prihvaćene, 
onda ih moramo pro-
voditi, bez opstrukcija, 
političkih provokacija i 
strančarenja. To narav-
no, nije uvijek lako, pa 
nije bilo lako ni u ovom 
sazivu Gradskog vijeća. 
U cijelom mandatu sam 
inzistirao upravo na ko-
deksu ponašanja vijeć-
nika. U žaru političke 
borbe možda ponekad i 
povisimo tonove, no sve 
su bitne odluke na Vijeću 
donijete u demokratskom 
ozračju i za dobro našega 
Grada. Prije nego što sam 
izabran za predsjednika 
Gradskog vijeća bio sam i 
vijećnik i potpredsjednik 
Vijeća, tako da sam već 
imao političkog iskustva, 
no na početku rada ovoga 
saziva ipak mi nije bilo 
lako. Svatko od vijećnika 
naravno, ima neke svoje 
ideje, zahtjeve, neki cilj 
za koji se zalaže, a to ni-
je uvijek lako pomiriti. 
Uvijek naglašavam da se 
vijećnici prije svega, mo-
raju dobro pripremiti za 
sjednicu, njihova vijeć-
nička pitanja moraju biti 
konkretna i koncizna. Na 
sjednici svaki od vijeć-
nika ima pravo na svoje 
mišljenje, pravo na ra-
spravu, ali ona mora biti 
argumentirana. U tom 
smislu su u ove nepune 
četiri godine napravljeni 
veliki pomaci i zahvalju-
jem svim vijećnicima na 
poštivanju toga kodeksa i 
na konstruktivnom dopri-
nosu radu Gradskog vije-
ća. Stoga smo i sve bitne 
odluke na Vijeću donijeli 

ili jednoglasno ili konsen-
zusom, i to u planiranim 
rokovima - naglasio je Ro-
bert Dukarić, predsjednik 
Gradskog vijeća Grada Le-
poglave.

Ponosni na postignuća u 
ovom mandatu

Zbog korone ova je 
godina bila posebno teš-
ka. Kako je bilo voditi 
Gradsko vijeće u takvim 
uvjetima?

- Ova je godina zbog 
koronavirusa bila izuzet-
no teška, no Grad Lepo-
glava je baš u ovoj godini 
imao najveći proračun, 
ove smo godine završili 
dva kapitalna projekta 
- novi dječji vrtić u Viš-
njici i adaptaciju vrtića 
u Lepoglavi. Najviše sam 
ponosan upravo na ta po-
stignuća kojima smo svoj 
djeci osigurali izvrsne 
uvjete u dječjem vrtiću. 
Na proljeće smo što dulje 
nastojali sjednice održa-
vati uz fizičku prisutnost 
vijećnika, pa smo sjedni-
ce imali u velikoj dvora-
ni TKIC-a, no posljednje 
dvije sjednice održali 
smo online, kao i svečanu 
sjednicu uz Dan Grada, na 
kojoj je, prema epidemio-
loškim mjerama, bio mi-
nimalan broj ljudi. Važno 
je da i u provođenju pro-

tuepidemioloških mjera 
budemo primjer građani-
ma. Neki vijećnici i nisu 
baš zadovoljni da se sjed-
nice održavaju online, što 
je razumljivo, jer je sva-

kako lakše i primjerenije 
da uživo prezentiraju svo-
ja pitanja i diskusije. Sto-
ga razumijem da su neki 
vijećnici nezadovoljni, 
no ne možemo drugačije. 
Tim prije što svaki vijeć-
nik i na online sjednica-
ma ima priliku postav-
ljati vijećnička pitanja i 
sudjelovati u raspravama 
i donošenju odluka. Okre-
nuti smo prema sljede-
ćoj, posljednjoj godini u 
ovom sazivu i vjerujem 
da ćemo, unatoč brojnim 
teškoćama s kojima smo 
suočeni zbog epidemije i 
mjera koje su na snazi, i 
dalje biti konstruktivni i 
da će građani prepozna-
ti da su iza našeg rada 
u protekle četiri godine 
konkretni rezultati.

Davna želja je napokon 
ostvarena

Jedan od tih konkret-
nih rezultata je i novi 
dječji vrtić u Višnjici, 
projekt koji Vam je bio 
posebno važan?

-I prije nego što sam 
obnašao dužnost pred-
sjednika Mjesnog odbora 

Višnjica, izgradnja dječ-
jeg vrtića u Višnjici je bila 
moja najveća želja i kon-
kretan cilj. Zahvaljujem 
svim vijećnicima koji su 
podržali ideju da u Višnji-

ci izgradimo novi vrtić, a 
posebno Josipu Čeligu, 
vijećniku iz Višnjice, koji 
je, zajedno sa mnom, bio 
i jako angažiran u pre-
govorima oko realizacije 
tog projekta. Vijećnici su 
prepoznali da će prijava 
ovoga projekta na fondo-
ve Europske unije trajati 
predugo, a mi nismo ima-
li puno vremena da rea-
liziramo taj projekt. Sada 
se pokazalo da je odluka 
da vrtić gradimo sredstvi-
ma iz gradskog proračuna 
bila ispravna. Želim na-
glasiti da smo kroz reali-
zaciju tog projekta ostva-
rili i dobrodošlu sinergiju 
HDZ-a i HNS-a, zahvalju-
jući kojoj smo uspjeli pu-
no napraviti za Grad Le-
poglavu i njene građane. 
Istaknuo bih i jako dobru 
suradnju s gradonačelni-
kom Marijanom Škvari-
ćem i gradskim stručnim 
službama, koja je vrlo 
profesionalno obavljala 
svoj posao vezan uz rad 
Gradskog vijeća, kao i sa 
svim predsjednicima mje-
snih odbora, koji su svo-
jim trudom i zalaganjem 

pridonijeli razvitku na 
cijelom području Grada, 
kao ljudi koji najbolje po-
znaju situaciju i potrebe 
na terenu. Posebno želim 
zahvaliti Vladi Republike 
Hrvatske, koja je svojim 
odlukama omogućila da 
takav kapitalni projekt 
možemo financirati iz 
gradskog proračuna. Za-
hvaljujem i Županijskoj 
upravi za ceste, Hrvat-
skim vodama, varaždin-
skoj Elektri, tvrtkama s 
kojima je Grad uspio rije-
šiti niz problema vezanih 
uz komunalnu infrastruk-
turu. Ponosan sam što su 
u ovom mandatu naprav-
ljeni neki veliki projekti i 
mogu mirne duše reći da 
smo u protekle četiri godi-
ne napravili velike stvari 
za dobrobit građana Gra-
da Lepoglave. Dječji vrtić 
u Višnjici polazi pedeset 
i dva mališana, djeca su 
prezadovoljna, kao i nji-
hovi roditelji, kojima je taj 
vrtić značajno olakšao ži-
vot, pogotovo roditeljima 
koji su zaposleni u Slove-
niji. No, najvažnije je da je 
puno mladih obitelji zbog 
tog vrtića odlučilo ostati 
u Višnjici. Nastavit ćemo 
raditi kako bismo mladi-
ma osigurali primjerene 
uvjete za život u kraju u 
kojem su odrasli, ali i ka-
ko bi naši građani svih 
generacija ovdje mogli 
živjeti ugodan i ispunjen 
život. Godina iza nas je 
bila posebno izazovna i 
posebno želim zahvaliti 
našim građanima da su 
se ponašali odgovorno 
i pridržavali protuepi-
demijskih mjera. Svima 
želim puno blagoslova i 
čestit Božić, zdravlja i za-
dovoljstva u 2021. godini. 
Budemo li i dalje strpljivi, 
budemo li se ponašali od-
govorno, vjerujem da će-
mo pobijediti koronu i da 
će 2021. godina biti dobra 
i uspješna godina - ista-
knuo je Robert Dukarić, 
predsjednik Gradskog vi-
jeća Grada Lepoglave.

Na svečanoj sjednici poštovane su propisane protuepidemijske mjere

U ime nagrađenih na gradskim priznanjima zahvalio je Zorislav Rodek, 
predsjednik DVD Kamenica
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Sanacija klizišta u Ulici svetog Ivana i Ulici Gorica

Završeni radovi vrijedni 
1,6 milijuna kuna
U Ulici svetog Ivana te u Ulici Gorica u Mjesnom odboru Lepoglava završena 
je sanacija zbog klizišta oštećenih lokalnih nerazvrstanih cesta.

Nakon uspješno odra-
đenih opsežnih radova 
na sanaciji oštećenja te 
građevinskih zahvata koji 
bi trebali spriječiti pojavu 
novog klizanja tla, a time i 
nastanak novih oštećenja, 
položeno je oko 500 meta-
ra novog asfaltnog tepiha 
- 337 metara na lokalnoj 
nerazvrstanoj cesti u Ulici 
svetog Ivana te 167 meta-
ra na lokalnoj nerazvrsta-
noj cesti u Ulici Gorica.

- Područje Grada Le-
poglave je brdsko-planin-
sko područje i zbog takve 
konfiguracije terena često 
dolazi do pojave klizišta 
koja u velikoj mjeri ošte-
ćuju komunalnu infra-
strukturu za čiju sanaciju 
Grad Lepoglava posljed-
njih godina izdvaja zna-
čajna sredstva. Nastojimo 
sanirati sva nastala klizi-
šta i oštećenja na komu-
nalnoj infrastrukturi koja 
služi građanima, iako su 
to financijski vrlo zahtjev-
ni projekti. Činimo to vo-
deći se brigom za građane 
i njihove potrebe. U ovom 
slučaju građanima ovog 
dijela Grada Lepoglave 
omogućili smo ponovno 
nesmetano korištenje 

ovih dviju lokalnih neraz-
vrstanih cesta - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

On je pritom podsjetio 
kako je sanacija oštećenja 
nastalih zbog klizišta u 
najvećem broju slučaje-
va vraćanje situacije na 
stanje kakvo je bilo prije 
pojave klizišta.

- Bilo bi bolje kada 
bismo sredstva koja ula-
žemo u sanaciju klizišta 
ulagali u druge komunal-
ne projekte i tako dodat-
no razvijali komunalni 
standard. Za provedbu 

projekta sanacije klizišta 
potrebna sredstva nasto-
jimo osigurati i iz dru-
gih izvora kao što smo to 
učinili i u ovom slučaju 
- rekao je gradonačelnik 
Škvarić.

Ugovorena vrijednost 
radova sanacije klizišta u 
Ulici svetog Ivana i Ulici 
Gorica iznosila je gotovo 
milijun i 618 tisuća kuna. 
Grad Lepoglava je za re-
alizaciju ovog projekta 
ostvario potporu Hrvat-
skih voda od 70 posto 
ukupnog iznosa troškova 
njegove provedbe.

Modernizacija nerazvrstanih cesta

Ostvarene potpore od 168 
tisuća kuna
Gradonačelnik Marijan Škvarić potpisao je 8. listopada s Ministarstvom pro-
stornog uređenja, graditeljstva i državne imovine ugovor o sufinanciranju 
projekta modernizacija nerazvrstanih cesta na području Grada Lepoglave u 
2020. godini, čime je Grad Lepoglava ostvario potpore u vrijednosti 168 tisuća 
kuna.

Riječ je o projektu 
kojeg je Grad Lepoglava 
kandidirao na natječaj za 
sufinanciranje projekata 
gradova i općina za poti-
canje razvoja komunal-
noga gospodarstva i ujed-
načavanje komunalnog 
standarda u 2020. godini, 
koji je raspisalo Ministar-
stvo prostornog uređenja, 
graditeljstva i državne 
imovine.

Sredstva ostvarena na 
ovom natječaju Grad Le-
poglava je namijenio za 

provedbu ovogodišnjeg 
programa modernizacije 
nerazvrstanih cesta na 
gradskom području, u 
okviru kojeg je provede-
na modernizaciji cesta na 
području Kameničkog Po-
dgorja i Višnjice.

- Nastavljamo s uspješ-
nim osiguravanjem pot-
pora koje koristimo za 
razvoj našeg grada i pove-
ćanje životnog standarda 
naših građana. U ovom 
slučaju riječ je o moderni-
zaciji nerazvrstanih cesta 

koje omogućavaju nesme-
tano kretanje građana, ali 
i otvaraju nova gradska 
područja i dostupnim či-
ne sve potencijale kojima 
raspolažemo - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Svečanost potpisiva-
nja ugovora, na kojoj je 
bio i ministar prostornog 
uređenja, graditeljstva i 
državne imovine Darko 
Horvat, održana je u No-
vom Marofu.

Osigurano 100 tona soli i 200 tona šljunka za 
posipanje

Zimska služba 
spremna je za 
zimu
Da je zimska služba Grada Lepoglave spre-
mna za zimu potvrđeno je na smotri tehnike i 
ljudstva zimske službe.

Tom je prigodom 
gradonačelnik Mari-
jan Škvarić izrazio 
zadovoljstvo zbog teh-
ničke opremljenosti i 
obavljenih priprema za 
razdoblje zimskog odr-
žavanja lokalnih cesta, 
nogostupa i javnih pro-
stora.

- Obuhvat zimskog 
održavanja na područ-
ju Grada Lepoglave 
podrazumijeva održa-
vanje prohodnim 100 
kilometara asfaltiranih 

lokalnih cesta, 22 kilo-
metara nogostupa te 30 
tisuća četvornih metara 
javnih površina. S obzi-
rom na viđeno, ali i na 
prošlogodišnje iskustvo, 
uvjeren sam da ćete 
svoj posao odraditi kva-
litetno i na zadovoljstvo 
građana, koje i ovom 
prigodom pozivam na 
suradnju i razumije-
vanje - istaknuo je gra-

donačelnik Škvarić na 
smotri zimske službe.

Poslove zimske služ-
be Grad Lepoglava do-
dijelio je tvrtki - Maček 
transporti iz Žarovnice, 
koja će ih obavljati s 12 
strojeva. Spremno je i 
100 tona soli i više od 
200 tona šljunka za po-
sipanje.

Na 15 lokacija na ci-
jelom području Grada 
Lepoglave već su po-
stavljene vreće s posi-
palima koja po potrebi 

mogu koristiti građani.
I ove će zime  biti 

poštovani prioriteti či-
šćenja prema kojima 
prednost imaju škole 
te zdravstvene i javne 
ustanove. Bit će organi-
zirano i dežurstvo, tako 
da će građani moći kon-
taktirati zimsku službu 
na brojeve telefona - 
098 471 091 ili 042 410 
984.

Gradonačelnik Marijan Škvarić izrazio je zadovoljstvo zbog 
tehničke opremljenosti i obavljenih priprema zimske službe

Nerazvrstane ceste su ove godine obnovljene u Kameničkom Podgorju 
i Višnjici

Grad Lepoglava je za realizaciju ovog projekta ostvario potporu 
Hrvatskih voda

Odlična suradnja Grada i DVD-a Višnjica

Navalno vozilo za višnjičke 
vatrogasce
Dobrovoljno vatrogasno društvo Višnjica “jače” je za novonabavljeno navalno 
vatrogasno vozilo. Riječ je o vatrogasnom vozilu marke Mercedes Atego s du-
plom kabinom za smještaj ukupno sedam vatrogasaca, sa spremnikom za 
vodu od 2,5 tisuće litara i potpuno opremljenim za raznovrsne intervencije.

Vatrogasno vozilo, vri-
jedno pola milijuna kuna, 
u Višnjicu je stiglo iz 
PDG-a Ptuj. Za njegovu je 
nabavu Grad Lepoglava 
izdvojio 350 tisuća kuna, 
a tvrtka WE-KR iz Višnjice 
- 150 tisuća kuna.

- Nabavom ovog vozila 
operativnost DVD-a Viš-
njica podignuta je na višu 
razinu. Vozilo je u odlič-
nom stanju, kao novo, a 
u naše je društvo stiglo 
puno vrijedne opreme 
- rekao je Goran Hočur-
šćak, predsjednik DVD-a 
Višnjica, koji je posebno 
istaknuo kako je nabava 
ovog vozila primjer odlič-
ne suradnje DVD-a Višnji-
ca s Gradom Lepoglavom 
i lokalnom zajednicom 

te s domaćim poduzetni-
cima koji su prepoznali i 
podupiru rad Društva.

- Zahvalni smo Gradu 
Lepoglavi na čelu s grado-
načelnikom Marijanom 
Škvarićem te tvrtki WE-
KR i njenom direktoru 

Ivanu Križancu, što su 
omogućili nabavu ove, 
za višnjičke vatrogasce, 
izuzetno vrijedne vatro-
gasne opreme - poručio je 
predsjednik DVD-a Višnji-
ca te zahvalio svima koji 
pomažu i podupiru rad 

Srušen stari i derutni objekt u centru Kamenice

Ulaganje u vatrogastvo je 
ulaganje u sigurnost građana
U centru Kamenice srušen je stari i derutni objekt bivšeg zadružnog doma 
koji se nekada koristio i kao školski prostor. Na tom će mjestu Grad Lepogla-
va izgraditi novi društveno-vatrogasni dom, zahvaljujući kojem će kamenički 
vatrogasci dobiti primjeren i funkcionalan prostor za svoj rad i pohranjivanje 
vatrogasne opreme.

Rušenje derutnog 
objekta povjereno je, na-
kon postupka javne naba-
ve, tvrtki Geomin.

- Izgradnja novog do-
ma naša je dugogodišnja 
želja. Sadašnji dom, koji 
su izgradili naši djedovi 
pa i pradjedovi, više ne 
udovoljava našim sadaš-
njim potrebama. Ovo je 
još jedno značajno ula-
ganje Grada Lepoglave u 
vatrogastvo na gradskom 
području, a ulaganje u 
vatrogastvo je ulaganje u 
sigurnost građana - ista-
knuo je Zorislav Rodek, 
predsjednik DVD-a Kame-
nica.

Početak izgradnje 
društveno-vatrogasnog 
doma u Kamenici, za koji 
postoji sva potrebna do-
kumentacija, planiran je 
za iduću godinu, a ovisit 
će o raspoloživim sred-
stvima i natječajima Eu-

ropske unije.
- Nastavljamo s ak-

tivnostima u okviru pro-
jekta izgradnje društve-
no-vatrogasnog doma u 
Kamenici. Riječ je o ruše-
nju objekta na čijem će 
mjestu Grad Lepoglava 
izgraditi novi, funkcio-
nalni dom koji će služiti 
i ostalim građanima s 
ovog gradskog područja 
- istaknuo je gradonačel-

nik Marijan Škvarić. Za-
dovoljstvo zbog početka 
konkretne aktivnosti na 
izgradnji doma izrazili su 
i kamenički vatrogasci, 
koji su ove godine obilje-
žili 80 godina postojanja 
Dobrovoljnog vatroga-
snog društva Kamenica, 
koje će uskoro dobiti pri-
mjeren i funkcionalan 
prostor za svoje aktivno-
sti.

Kamenički vatrogasci dobit će novi, funkcionalni dom

S novim vozilom operativnost DVD-a Višnjica podignuta je na višu razinu

Velika gradska ulaganja u razvoj vatrogastva 
i dalje traju

Nova vatrogasna 
infrastruktura 
vrijedna više od 15 
milijuna kuna
Nabava tri nova vatrogasna vozila, početak 
realizacije projekta izgradnje društveno-va-
trogasnog doma u Kamenici te završeni po-
stupci pribavljanja sve potrebne dokumenta-
cije za projekte izgradnje vatrogasnog centra 
u Lepoglavi i energetske obnove vatrogasnog 
doma u Višnjici najznačajnija su ovogodišnja 
višemilijunska ulaganja Grada Lepoglave u 
vatrogastvo na gradskom području.

Ovim ulaganjima 
valja pridodati i kon-
tinuirana gradska ula-
ganja u razvoj vatro-
gastva, zahvaljujući 
kojima je postignuta 
visoka razina opremlje-
nosti vatrogasnih snaga 
koje djeluju na područ-
ju Grada Lepoglave.

Početkom godine 
je za potrebe Dobro-
voljnog vatrogasnog 
društva Lepoglava na-
bavljeno novo naval-
no vatrogasno vozilo 
za čiju je kupnju Grad 
Lepoglava osigurao 2,4 
milijuna kuna.

Nedavno je s na-
valnim vatrogasnim 
vozilom opremljeno i 
Dobrovoljno vatroga-
sno društvo Višnjica. 
Riječ je o opremljenom 
navalnom vozilu vri-
jednom pola milijuna 
kuna.

Vozni park Dobro-
voljnog vatrogasnog 
društva Kamenica ta-
kođer je osnažen s no-
vim kombi vozilom, ko-
je je vrijedno 300 tisuća 
kuna.

U Kamenici je zapo-
čela i prva faza izgrad-
nje društveno-vatro-
gasnog doma, a sve je 
spremno i za početak 
realizacije projekata 

izgradnje vatrogasnog 
centra u Lepoglavi te 
projekta energetske 
obnove vatrogasnog 
doma u Višnjici, za koji 
je pripremljena sva po-
trebna dokumentacija.

- Vatrogastvo je va-
žan segment civilnog 
društva koji brine o 
sigurnosti građana i 
njihove imovine, a va-
trogasci su angažirani 
i na brojnim drugim 
aktivnostima od važ-
nosti za naš grad. Za to 
im je potrebna oprema 
u koju Grad Lepogla-
va posljednjih godina 
ulaže velika sredstva. 
Samo ove godine naba-
vili smo tri vatrogasna 
vozila, ukupne vrijed-
nosti od 3,2 milijuna 
kuna. Provodimo pro-
gram razvoja i ulaga-
nja u vatrogastvo, koji 
podrazumijeva investi-
cije u izgradnju vatro-
gasne infrastrukture, 
odnosno vatrogasnih 
domova. Vrijednost tih 
investicija je više od 15 
milijuna kuna, a plani-
ramo ih realizirati u ne-
koliko sljedećih godina 
kroz ulaganja gradskih 
i sredstva iz fondova 
Europske unije - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

VATROGASTVO

ovoga dobrovoljnog va-
trogasnog društva.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić naglasio je ka-
ko je nabava ovog vozila 
za potrebe DVD-a Višnjica 
jedno u nizu značajnih 
ulaganja Grada Lepogla-
ve u razvoj vatrogastva 
na gradskom području.

- U suradnji s DVD-om 

Višnjica pripremili smo i 
svu potrebnu dokumen-
taciju za uređenje vatro-
gasnog doma u Višnjici. 
Dokumentacija je spre-
mna i čekamo otvaranje 
natječaja za energetsku 
obnovu doma koja je vri-
jedna 1,7 milijuna kuna - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.
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Kolona sjećanja u Lepoglavi

Lampioni za 
hrvatske vitezove
S posebnim pijetetom za žrtvu branitelja i svih 
stradalih u obrani Vukovara i Škabrnje, kao i 
svih onih koji su svojom žrtvom omogućili 
stvaranje slobodne Hrvatske, u Lepoglavi je 
misnim slavljem i kolonom sjećanja obilježen 
Dan sjećanja na žrtve Domovinskog rata i Dan 
sjećanja na žrtve Vukovara i Škabrnje.

U lepoglavskoj žu-
pnoj crkvi služena je 
misa zadušnica za sve 
branitelje poginule 
u Domovinskom ra-
tu, među kojima i 12 
poginulih branitelja 
s područja Grada Le-
poglave, a kada su se 
oglasila zvona s tornja 
lepoglavske župne cr-
kve krenula je kolona 
sjećanja Ulicom hrvat-
skih pavlina do Parka 
hrvatskih branitelja, 
gdje je kod spomen obi-
lježja poginulim brani-
teljima položen vijenac 
i upaljene su svijeće. Uz 
gradonačelnika Grada 
Lepoglave Marijana 
Škvarića, počast po-
ginulim braniteljima 
odali su i Zdravko Ja-
kop, državni tajnik u 
Ministarstvu obrane, 
Tomo Jakop, predsjed-
nik Udruge branitelji 
Hrvatske Lepoglava, 

Vjekoslav Špac, vuko-
varski branitelj i pred-
sjednik HVIDR-e Ivanec 
te lepoglavski župnik 
vlč. Nenad Piskač.

- Ovo je dan koji 
u nama budi snažne 
emocije ispunjene tu-
gom i boli te sjećanjima 
na one koji su podnijeli 
najveću žrtvu u obrani 
Hrvatske - istaknuo je 
tom prigodom grado-
načelnik Marijan Škva-
rić.

Tomo Jakop, pred-
sjednik Udruge brani-
telji Hrvatske Lepogla-
va, istaknuo je veliku 
žrtvu branitelja s pod-
ručja Grada Lepoglave. 
Podsjetio je da je njih 
12 dalo svoje živote za 
slobodnu Hrvatsku, 
njih petorica braneći 
Hrvatsku u Vukovaru. 
U spomen na njih u vis 
je pušteno 12 upaljenih 
lampiona.

Lepoglava je u Koloni sjećanja odala počast žrtvi Vukovara

Za poginule branitelje upaljeno je 12 lampiona

Odana počast Dragutinu Godiniću Bađi

Vijenci za vukovarskog heroja
Obilježavajući 29. godišnjicu pogibije hrvatskog branitelja Dragutina Godini-
ća Bađe kod njegova su se posljednjeg počivališta na gradskom groblju u 
Lepoglavi, 8. studenoga, okupili članovi njegove obitelji, suborci, prijatelji, 
predstavnici Udruge branitelji Hrvatske Lepoglava, HVIDR-e Ivanec, Udruge 
pripadnika 104. brigade ZNG i UDVDR-a Ivanec, Rukometnog kluba Concordia 
te Grada Lepoglave.

Na posljednje Draguti-
novo počivalište položili 
su vijenac i upalili svijeće 
te izrekli molitvu. Dra-

gutin Godinić Bađo bio 
je pripadnik Zasebne po-
strojbe Policijske uprave 
Varaždinske koja je brani-

la Vukovar, a poginuo je 
8. studenog 1991. godine, 
tijekom žestokih borbi na 
ulicama Vukovara.

Odana počast ubijenima na Ovčari

Živo sjećanje na 
vukovarske žrtve
I nakon 29 godina od herojske obrane Vukovara žive sjećanja na vukovarske 
žrtve i heroje, među kojima su bili i ranjeni policajci Josip Kapustić i Tomo 
Jambor te pripadnik 204. Vukovarske brigade Vinko Andrijanić, kojima je na 
godišnjicu pogibije, 20. studenoga, odana počast na grobljima u Kamenici i 
Lepoglavi.

Počast su im na po-
sljednjim počivalištima 
odali članovi obitelji, čla-
novi Udruge branitelja 
Hrvatske Lepoglava te 
ispred Grada Lepoglave, 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

Josip Kapustić i Tomo 
Jambor bili su pripadnici 

Zasebne postrojbe Policij-
ske uprave varaždinske 
koja je branila Vukovar i 
čiji su pad, nakon ranja-
vanja, dočekali u vuko-
varskoj bolnici. Zajedno s 
ostalim ranjenim branite-
ljima i civilima srpski ih je 
okupator odveo na Ovča-
ru, gdje su mučeni i u no-

ći s 20. na 21. studenoga 
1991. ubijeni te zakopani 
u masovnu grobnicu.

Zajedno s njima na 
Ovčari je ubijen i Vinko 
Andrijanić iz Vukovara, 
koji je nakon otkrivanja 
masovne grobnice i iden-
tifikacije žrtava pokopan 
na groblju u Lepoglavi.

Na groblju u Kamenici

Odana počast vukovarskom 
heroju Stjepanu Vusiću
Na groblju u Kamenici odana je 18. studenoga počast vukovarskom heroju 
Stjepanu Vusiću, koji je prije 29 godina poginuo u pokušaju proboja iz opko-
ljenog Vukovara, u danima kada je slomljena njegova herojska obrana.

Počast su mu uz su-
prugu Mariju odali čla-
novi Udruge branitelji 
Hrvatske Lepoglava te 
zamjenik gradonačelni-

ka Hrvoje Kovač.
Stjepan Vusić u obra-

nu Vukovara uključio 
se kao pripadnik Zaseb-
ne postrojbe Policijske 

uprave Varaždinske, ko-
ja je u rujnu 1991. godi-
ne poslana na ispomoć 
vukovarskim branitelji-
ma.

Lepoglava čuva spomen na branitelja Marijana Matišića

Žrtva branitelja nije 
zaboravljena
Na gradskom groblju u Lepoglavi članovi obitelji, suborci i prijatelj te pred-
stavnici braniteljskih udruga i Grada Lepoglave, odali su počast hrvatskom 
branitelju Marijanu Matišiću.

Na 29. godišnjicu po-
gibije ovoga hrvatskog 
branitelja oni su se pri-
sjetili ratnog puta Mari-
jana Matišića i značajnih 
događaja iz Domovinskog 
rata čiji je aktivni sudio-

nik bio i Marijan Matišić. 
Marijan Matišić bio je dje-
latnik Policijske uprave 
zadarske, a poginuo je 3. 
studenog 1991. godine na 
Paškom mostu pri obav-
ljanju službenih dužnosti.

Članovi obitelji ovoga 
hrvatskog branitelja za-
hvalili su Gradu Lepogla-
vi koja i dalje čuva spo-
men na ovoga branitelja i 
sve one koji su živote dali 
za slobodu Hrvatske.

Grad je i ove godine za umirovljenike 
osigurao božićnicu

Prigodni novčani 
dar vrijedan 200 
kuna
I ove je godine za božićne blagdane Grad Le-
poglava za umirovljenike s gradskog područja 
slabijeg imovinsko-socijalnog statusa osigu-
rao prigodni novčani dar, božićnicu u iznosu 
od 200 kuna.

Isplata božićnica 
umirovljenicima s pre-
bivalištem na području 
Grada Lepoglave čija 
mirovina je manja od 
1.800 kuna, počela je 
23. studenoga, a trajat 
će sve do 23. prosinca 
ove godine.

- Brinući za osobe 
starije životne dobi, a 
posebice one slabijeg 
socijalno-ekonomskog 
statusa, i ove ćemo go-
dine isplatiti božićnice 
za umirovljenike. Iznos 
božićnica podigli smo 

sa 100 na 200 kuna, sa 
željom da u što većoj 
mjeri pomognemo na-
šim umirovljenicima 
kako bi im ove blagda-
ne učinili radosnijima 
- poručio je gradonačel-
nik Marijan Škvarić.

Ovo je već drugi 
prigodni novčani dar 
koji je Grad Lepoglava 
isplatio umirovljenici-
ma u ovoj godini. Nai-
me, novčani dar od 200 
kuna Grad je isplatio 
umirovljenicima i za 
uskrsne blagdane.

Humanost na djelu

Franjo Bračko 
krv dao više 
od 100 puta
Povodom Dana dobrovoljnih darivatelja krvi, 
koji se obilježava 25. listopada, Varaždinska 
županija je u suradnji s Društvom Crvenog 
križa Varaždinske županije, organizirala pri-
jem za darivatelje krvi kako bi im zahvalila na 
njihovoj humanosti.

Među darivateljima 
koji su svoju humanost 
potvrdili u brojnim ak-
cijama darivanja krvi, 

bio je i Lepoglavčan 
- Franjo Bračko, koji 
je krv dao čak stotinu 
puta.

Povodom Dana dobrovoljnih darivatelja krvi županijsko priznanje 
primio je i Franjo Bračko

Na blagdan Svih svetih

Sjećanje na preminule 
sugrađane
Povodom blagdana Svih svetih u Gradu Lepoglavi je odana počast svim pre-
minulim građanima, a gradska su izaslanstva, u nazočnosti članova obite-
lji poginulih branitelja te predstavnika braniteljskih udruga, vijence položila 
kod spomen obilježja i na grobove poginulih branitelja na grobljima u Lepo-
glavi, Kamenici i Višnjici.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić predvodio je 
gradsko izaslanstvo koje 
je vijenac položilo kod 
spomen obilježja poginu-
lim braniteljima na grad-
skom groblju u Lepoglavi, 
dok je gradsko izaslanstvo 
na čelu s predsjednikom 
Gradskog vijeća Rober-
tom Dukarićem vijenac 
za poginule i umrle hrvat-
ske branitelje položilo na 
groblju u Višnjici. Vijenac 
je gradsko izaslanstvo na 
čelu sa Stepanom Vre-
skom, članom Gradskog 
vijeća, položilo i kod spo-
men obilježja poginulim 
braniteljima u Kamenici.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić predvodio je 
i gradsko izaslanstvo koje 
je u nazočnosti članova 
Udruge antifašista i anti-
fašističkih boraca iz Lepo-

glave, na Spomen groblju 
u Lepoglavi položilo vije-
nac i odalo počast žrtva-
ma nacističkog i fašistič-
kog terora u 2. svjetskom 
ratu.

Izaslanstvo Grada vijenac je položilo i kod spomen obilježja poginulim 
braniteljima na gradskom groblju u Lepoglavi

Čestitka uz Dan starijih osoba

Grad skrbi o svojim 
starijim sugrađanima
Prvog dana listopada, na međunarodni Dan starijih osoba, Grad Lepoglava je 
svim građanima starije životne dobi uputio prigodnu čestitku.

Tom je prigodom ista-
knuto kako se na osobe 
starije životne dobi u Gra-
du Lepoglavi gleda kao na 
važne i jednakopravne di-
onike društva koji su zna-
čajno pridonijeli razvoju 
zajednice i grada u kojem 
žive, a zbog svog znanja 
i životnog iskustva i na-
dalje su važan čimbenik 
daljnjeg razvoja.

Grad Lepoglava svo-
jim aktivnostima i pro-
gramima podupire osobe 
starije životne dobi da i 
nadalje budu aktivni čla-
novi zajednice. Pritom 
Grad vodi posebnu brigu 
o osobama starije život-
ne dobi sa zdravstvenim 
poteškoćama, kao i onim 
starijim sugrađanima koji 

su slabijeg socijalno-eko-
nomskog statusa, pa tako 
već  više od desetljeće, 
u suradnji s Gradskim 
društvom Crvenog križa 
Varaždinske županije, 

provodi i program geron-
tološke službe. Od ove go-
dine dodatna je skrb sta-
rijim osobama osigurana 
i kroz projekt Zaželi. Zna-
čajnom financijskom po-
moći Grad podupire i rad 
Udruge umirovljenika.

- Cijenimo i poštujemo 

sugrađane starije životne 
dobi i neizmjerno smo 
im zahvalni za sve što su 
učinili, ali i na onome što 
i dalje čine za naš grad. 
Potičemo ih i podupiremo 
da i dalje budu aktivni 
u zajednici, a onima ko-
jima je zbog zdravstve-
nih problema ili lošijeg 
socijalno-ekonomskog 
stanja potrebna pomoć, 
pružamo je kako bi, što 
i zaslužuju, živjeli svoju 
starost - poručio je grado-
načelnik Marijan Škva-
rić, koji je tom prigodom 
posebno istaknuo kako je 
u gradskim je planovima 
i izgradnja doma za cje-
lodnevni boravak starijih 
osoba.

Cijenimo i poštujemo 
sugrađane starije životne 

dobi i neizmjerno smo 
im zahvalni za sve što su 
učinili, ali i na onome što 
i dalje čine za naš grad - 
poručio je gradonačelnik 

Marijan Škvarić
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Zabilježeno

Radionica Nezavisne udruge 
mladih
U sklopu projekta In-
fo-centra za mlade 
Lepoglava, Nezavisna 
udruga mladih održala 
je još jednu u nizu radi-
onica.

Tema radionice bila je 
„B korporacije“, a vodio ju 
je član Nezavisne udruge 
mladih Dario Milec. Radi-
onica je održana u sklopu 
projekta Info-centar za 
mlade Lepoglava, koji je 
sufinanciran sredstvima 
Ministarstva za demogra-
fiju, obitelj, mlade i soci-
jalnu politiku.

Zatvoren 24. Međunarodni festival čipke u Lepoglavi

Tisuću posjetitelja izloške 
razgledalo online
Nakon 20 dana trajanja u Lepoglavi je 30. rujna zatvoren 24. Međunarodni 
festival čipke, koji je ove godine, prvi puta, održan i virtualno.

Zbog epidemiološke 
situacije ovogodišnje 
izdanje Međunarodnog 
festival čipke nije moglo 
biti održano na tradici-
onalan način, već je lje-
pota lepoglavske čipke i 
čipkarsko umijeće lepo-
glavskih, kao i čipkarica 
iz 12 inozemnih te de-
vet hrvatskih čipkarskih 
centara, predstavljeno u 
virtualnom svijetu.

Izloške na ovogodiš-
njem festivalu tako je 
online pogledalo gotovo 
tisuću posjetitelja iz ze-
mlje i inozemstva.

- Zbog epidemije fe-
stival smo organizirali 
i u virtualnom obliku i 
to s velikim uspjehom. 
Zahvalio bih svim sudi-

onicima ovogodišnjeg 
festivala koji su nam do-
stavili svoje video urat-
ke, koji se i nadalje mogu 
vidjeti na službenoj web 
stranici festivala, a po-
sebno Republici Bugar-
skoj, koja je bila zemlja 
partner te je na našem 
festivalu predstavila 
ljepotu bugarske čipke, 
i lepoglavskim čipkari-
cama koje su omogućile 
da na festivalu predsta-
vimo lepoglavsko čip-
karstvo kroz presjek do 
sada održanih festivala 
u Lepoglavi. Vjerujem da 
ćemo dio iskustava koje 
smo stekli ovom prigo-
dom ugraditi u pripreme 
i organizaciju 25. Među-
narodnog festivala čipke 

- istaknuo je na zatvara-
nju 24. Međunarodnog 
festivala čipke gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

On je tom prigodom 
posebno zahvalio i Va-
raždinskoj biskupiji, ko-
ja je ustupila prostore 
pavlinskog samostana u 
kojem su bile postavljene 
izložbe na ovogodišnjem 
Međunarodnom festiva-
lu čipke u Lepoglavi.

Uz posjetitelje koji 
su izložbenim prostori-
ma prošetali virtualno, 
postav ovogodišnjeg fe-
stivala je u pavlinskom 
samostanu razgledalo i 
nekoliko stotina posje-
titelja, uz pridržavanje 
svih propisanih protue-
pidemijskih mjera.

Nizom aktivnosti u školama i dječjim vrtićima obilježen Dječji tjedan

Ljubav djeci prije svega
Već više od 30 godina - pod motom „Ljubav djeci prije svega“, prvi puni tjedan 
u listopadu u brojnim se gradovima i općinama organizira Dječji tjedan. Ni-
zom aktivnosti i manifestacija Dječji tjedan obilježen je i u školama i dječjim 
vrtićima na području Grada Lepoglave, koji nosi i titulu - Grad prijatelj djece.

U Dječjem vrtiću „Ru-
nolist“ pripremili su i 
proveli brojne aktivnosti 
vezane uz djecu i dječ-
ja prava, pa su mališani 
izradili stabla prijatelj-
stva, slikovnice o pravi-
ma djece, lanac prijatelj-
stva i plakat o pravima 
djece.

U Dječjem vrtiću Le-
poglava posebno su se 
posvetili dječjim potre-
bama, pa su odgovor na 
pitanje - A što djeca vole? 
- dali svi mališani, koji su 
istaknuli da najviše vole 
slikati, pomagati drugi-
ma, pjevati i plesati, glu-
miti, ali i maštati.

U skladu s epidemi-
oloških mjerama Dječji 
tjedan obilježen je i u 
osnovnim školama, pa 
je u Osnovnoj školi Izi-
dora Poljaka u Višnjici 
snimljen i prigodni video 

materijali, a učenici su 
fotografirali, odašiljali 
ideje i crtali.

I u školama u Kame-
nici i Lepoglavi različitim 
je aktivnostima obilježen 
Dječji tjedan. Učenici su 
u Kamenici organizirali 
i radionice na kojima je 

istaknuto kako su upravo 
djeca u velikom riziku da 
budu najpogođenije žr-
tve koronavirusa budu-
ći da je ova epidemija iz 
temelja izmijenila živote 
djece, koja su zbog ko-
rone suočena i s mnogim 
neugodnim emocijama.

U dječjim vrtićima obilježeni Dani kruha

Djeca zahvalila za 
plodove zemlje
Dane kruha i zahvalnosti za plodove zemlje mališani iz dječjeg vrtića u Lepo-
glavi obilježili su u novouređenom objektu.

U skladu s epidemio-
loškim mjerama prigodan 
program održan je na 
otvorenom, ispred obnov-
ljene zgrade dječjeg vrti-
ća, nove gradske ljepotice 
u kojoj su se nakon jedno-
godišnjeg izbivanja zbog 
obnove, početkom nove 
obrazovne godine, vratili 
vrtićki mališani.

S koliko zadovoljstva 
i sreće svoje vrtićke da-
ne polaznici ovog dječjeg 
vrtića provode u novo-
uređenim prostorima 
ovom se prigodom uvje-
rio gradonačelnik Mari-
jan Škvarić, koji je s nji-
ma obilježio Dane kruha 
i zahvalnosti za plodove 
zemlje.

Lepoglavski župnik 
vlč. Nenad Piskač zazvao 
je blagoslov na krušne i 
plodove zemlje koji su se 
za ovu prigodu našli na 
vrtićkom stolu.

Dani kruha i dani 
zahvalnosti za plodove 
zemlje ove su godine obi-
lježeni i u Dječjem vrtiću 
Runolist, no zbog epide-
miološke situacije na ne-
što drugačiji način. Djeca 
nisu nosila peciva i plo-
dove od kuće, nije bilo ni 
zajedničke priredbe, ali 

je svaka skupina za sebe 
obilježila te dane prigod-
nim pjesmama i recitaci-
jama te pravljenjem peci-
va od tijesta. Odgojiteljice 
su opremile stol plodo-
vima zemlje i pecivom 
kojeg su djeca sama pri-
premila, uz pomoć svojih 
vrtićkih teta.

Gradska knjižnica obilježila Mjesec hrvatske 
knjige

Izložba živopisnih 
označnica
Izložbom označnica Gradska knjižnica Ivana 
Belostenca i ove je godine obilježila Mjesec 
hrvatske knjige.

Kako bi Mjesec hr-
vatske knjige obilježili i 
s osobnom notom u le-
poglavskoj je knjižnici 
postavljena mini izlož-
ba vlastitih označnica 
- graničnika, dočitnica, 

straničnika, bookmar-
ka, koje je knjižnica 
počela tiskati pred de-
setak godina. Lepoglav-
ska knjižnica redovno 
mijenja i nadopunjuje 
motive na označnica-
ma, koje bira i potpisu-
je jedan od „prijatelja 
knjižnice“ - Božidar 
Breški, dugogodišnji 
član knjižnice. Motivi 
na označnicama vezani 
su uz povijest, tradiciju, 
kulturu i prirodu. Osim 
svoje primarne svrhe, 
živopisne označnice 
imaju svoje poklonike 
među posjetiteljima 
knjižnice, turistima i 
slučajnim posjetitelji-
ma koji ih ponesu i kao 
poklon. No, i korisnici 
knjižnice rado ih uzi-
maju, pa one postaju i 
atraktivni promidžbe-

ni materijal. Njihova 
posebnost došla je do 
izražaja i u suradnji s 
drugim knjižnicama, a 
jedna s motivom lepo-
glavske čipke posebno 
je istaknuta kao poziti-

van primjer promidžbe 
lokalne baštine u knjizi 
„Izložba u knjižnici“ 
knjižničarske savjetni-
ce - Milke Tice.

No, da bi se stekle 
navike dolaženja u 
knjižnicu, posuđivanja 
slikovnica u dječjoj, a 
potom i knjiga u odra-
sloj dobi, potrebno je 
što ranije početi stva-
rati naviku čitanja, pa 
su stoga u lepoglavskoj 
knjižnici tijekom Mje-
seca knjige organizirali 
i posjete djece vrtićke i 
predškolske dobi.

Gradska knjižnica 
Ivana Belostenca je tije-
kom Mjeseca hrvatske 
knjige, od 15. listopada 
do 15. studenoga, tra-
dicionalno omogućila i 
besplatan upis najmla-
đim korisnicima.

Povodom Svjetskog dana učitelja

Grad snažno 
podupire 
obrazovanje
Na Svjetski dan učitelja, 5. listopada, grado-
načelnik Marijan Škvarić posjetio je učitelje 
triju osnovnih škola te odgajatelje u gradskim 
dječjim vrtićima te im, uz čestitke za njihov 
dan, zahvalio na svemu što čine u svom pe-
dagoškom radu.

- Zahvalan sam vam 
na trudu i ljubavi koje 
ulažete u svoj rad koji 
je za vas više od samog 
posla. Odgajati i učiti 
djecu zadovoljstvo je, 
ali i velika odgovornost 

koju ste, što je izuzetno 
važno, prihvatili s lju-
bavlju. Vjerujem da će 
te i dalje, unatoč okol-
nostima uvjetovanima 
epidemiološkom situa-
cijom, i dalje svoj posao 
obavljati s puno ljubavi 

i uspjeha kao što ste to i 
do sada činili - istaknuo 
je gradonačelnik Škva-
rić čestitajući Svjetski 
dan učitelja.

Grad Lepoglava 
pruža snažnu potporu 
obrazovanju na grad-
skom području finan-
ciranjem programa 
produženog boravka 
u osnovnoj školi, poti-
canjem izvrsnost, sufi-
nanciranjem prijevoza 
učenika, a ove godine 
i financiranjem radnih 
bilježnica za sve osnov-
noškolce s gradskog 
područja. Za ove je ak-
tivnosti Grad u svom 
proračunu izdvojio 440 
tisuća kuna.

U Mjesecu hrvatske knjige predstavljene su označnice s 
motivima iz Lepoglave

Gradonačelnik je učiteljima čestitao njihov dan

Gradonačelnik je posjetio i dječje vrtiće 
Knjižnica je i ove godine organizirala posjet djece vrtićke i 
predškolske dobi

U Lepoglavi je zatvoren ovogodišnji festival čipke koji je zbog epidemije bio predstavljen i virtualno

Dario Milec održao je radionicu koju je organizirala Nezavisna udruga 
mladih

Dječji tjedan obilježen je i u dječjim vrtićima

Djeca su sama pripremala ukusna peciva

Grad Lepoglava pruža 
snažnu potporu 
obrazovanju na 

gradskom području 
financiranjem 

programa vrijednih 440 
tisuća kuna

OBRAZOVANJE KULTURA
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I ove godine je u Lepoglavi obilježen Europski tjedan sporta

Djecu treba poticati da 
se bave sportom
Jednodnevnom aktivnošću učenika Osnovne škole Ante Starčevića na 
Sportsko-rekreacijskom centru, u Lepoglavi je i ove godine obilježen Europ-
ski tjedan sporta. Organizator ove tradicionalne priredbe bila je Zajednica 
sportskih udruga Grada Lepoglave.

Dok su učenici nižih 
razreda propješačili sta-
zu dugu pet kilometara, 
učenici viših razreda na-
tjecali su se u trčanju - 
djevojčice na stazi dugoj 
600 metara, a dječaci na 
stazi od 800 metara.

Podršku obilježava-
nju Europskog tjedna 
sporta i sudionicima 
ovogodišnje aktivnosti 
dao je i gradonačelnik 
Marijan Škvarić, koji je 
najuspješnijim trkačima 
uručio medalje.

- Grad Lepoglava je 
prvi grad u Hrvatskoj s 
titulom Europskog grada 

sporta, što nas obavezu-
je da nastavimo sa stva-
ranjem još boljih uvjeta 
za bavljenje sportom i 

s poticanjem što većeg 
broja građana da se ba-
ve nekom sportskom ak-
tivnošću. Na bavljenje 
sportom posebice treba 
poticati djecu što se i čini 
ovakvom manifestacijom 
– poručio je gradonačel-
nik Škvarić.

Europski tjedan spor-
ta održava se na inicija-
tivu Europske komisije 
kako bi se građani u za-
jednici, pod sloganom 
#BeActive, potaknuli na 
tjelesnu aktivnost i bav-
ljenje sportom.

Grad Lepoglava se dobro nosi s aktualnom epidemijom koronavirusa

Ostanimo odgovorni u pridržavanju 
propisanih protuepidemijskih mjera
Od izbijanja epidemije koronavirusa na području Grada Lepoglave ukupno je oboljelo 456 osoba, najviše u studenom, kada je pre-
ma podacima Zavoda za javno zdravstvo Varaždinske županije zaraženo 217 osoba. Iako broj oboljelih od koronavirusa posljednjih 
dana stagnira, zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač, načelnik Stožera Civilne zaštite Grada Lepoglave, upozorava kako upravo 
sada, u vrijeme blagdana, moramo ostati odgovorni i striktno se pridržavati svih propisanih protuepidemijskih mjera.

- Na početku krize u 
ožujku Lepoglava se do-
bro nosila s koronaviru-
som, nismo imali žarišta 
niti eskalaciju broja zara-
ženih. Tako je bilo i tije-
kom ljeta, a kada je ove je-
seni počeo značajno rasti 
broj zaraženih u našoj žu-
paniji, broj zaraženih je 
počeo rasti i na području 
Grada Lepoglave. Među-
tim, po sedmodnevnoj in-
cidenciji, koja je zapravo 
najbolji pokazatelj stanja 
zaraženosti na nekom po-
dručju, Lepoglava je uvi-
jek bila u sredini po broju 
zaraženih. Upravo taj po-
datak najbolje govori da 
su se građani na području 
Lepoglave zaista pridr-
žavali propisanih protu-
epidemijskih mjera i da 
zbog odgovornosti naših 
građana nismo imali dra-
matično povećanje broja 
zaraženih koronaviru-
som. Budući da živimo u 

regiji koja je posljednjih 
mjeseci bila najjače pogo-
đeno područje ne samo u 
Hrvatskoj, već i u cijeloj 
Europskoj uniji, možemo 
biti sretni i zadovoljni jer 
je incidencija bolesti na 
području Grada Lepogla-
ve ipak bila manja nego 
u ostalim dijelovima Žu-
panije. Možemo s punim 
pravom reći da se za sada 
prilično dobro nosimo s 
epidemijom. No, to narav-
no ne znači da se možemo 
opustiti, već naprotiv. U 
dijelu smo godine kada je 
virulencija značajno veća 
nego primjerice, ovoga 

ljeta, i kada je opasnost 
od zaraze jako velika. 
Upravo sada moramo ko-
ronavirus shvatiti vrlo oz-

biljno i pokazati da smo 
odgovorni, kao što smo to 
bili ovoga proljeća. Želim 
zahvaliti građanima koji 
su se ponašali vrlo odgo-
vorno, ali i svima koji su 
uključeni u sustav Civilne 
zaštite Grada Lepoglave, 
koji svakodnevno i dalje 
rade na preventivnim 
aktivnostima na cijelom 
području Grada, od dis-
tribucije zaštitnih maski 
i dezinficijensa, do kon-
trole provođenja protue-
pidemijskih mjera. Želim 
vjerovati da smo dovoljno 
odgovorni, zreli i spremni 
da i u sljedećih nekoliko 

mjeseci održimo dobru si-
tuaciju na području Gra-
da Lepoglave i da cjepivo 
dočekamo sa što manjim 
brojem zaraženih. Vje-
rujem da će se sljedeće 

godine vratiti - pravo nor-
malno, jer ovo „novo nor-
malno“ nije normalno - 
istaknuo je Hrvoje Kovač, 
načelnik Stožera Civilne 
zaštite Grada Lepoglave.

Strože 
protuepidemijske mjere

Dogradonačelnik Ko-
vač posebno naglašava 
da je sada najveći izazov 
Stožera kako građanima 
koji rade u inozemstvu 
olakšati povratak doma 
za božićne blagdane te ih 
što bolje informirati kako 
ne bi imali nepotrebnih 
problema s testiranjima, 
samoizolacijama, ali i s 

povratkom na posao na-
kon blagdana.

- Nove protuepidemij-
ske mjere, koje su pred-
stavljene 18. prosinca, 
su znatno strože. Tim je 

mjerama uvedeno i ogra-
ničavanje kretanja izvan 
domicilne županije, a 
sudeći prema najavama, 
famozne propusnice, koje 
su se na proljeće izdavale 
masovno, sada će biti bit-
no teže ishoditi. Nadlež-

nost za izdavanje propu-
snica sada ima Županijski 
stožer Civilne zaštite i lo-
kalni stožer više ne može 
posredovati u njihovom 
izdavanju. Apeliram na 
sve građane da se pridr-
žavaju ovih, novih mjera, 
kako bi izbjegli neugodne 
situacije na kontrolnim 
punktovima, a one koji 
baš moraju na put u vri-
jeme blagdana pozivam 
da se dobro informiraju 
zbog kojih razloga mogu 
dobiti propusnicu - poru-
čio je Hrvoje Kovač.

Možemo se 
nositi s koronakrizom

Načelnik lepoglavskog 
stožera civilne zaštite 
pritom je stoga naglasio 
kako svi zajedno moramo 
ustrajati u pridržavanju 
mjera još neko vrijeme, 
koliko god to bilo teško, 
posebno u ovo blagdan-
sko vrijeme.

- Vidjeli smo da se 
možemo nositi s tom kri-
zom. Držali smo se reda 
i bili smo odgovorni. Na 
proljeće nismo poznavali 
nikoga tko je bio zaražen 
koronavirusom, nakon 
nekoliko mjeseci svatko 
od nas je već znao barem 
nekoga tko je obolio, a 
sada, nažalost, svatko od 
nas zna barem nekoliko 
ljudi koji su od korone 
i preminuli. To je jasna 
opomena svima nama da 
i dalje budemo odgovor-
ni i da odgovornim po-
našanjem čuvamo svoje 
zdravlje, ali i živote naših 
bližnjih - istaknuo je na-
čelnik Stožera Civilne za-
štite Grada Lepoglave.

Pušleki čuvaju tradiciju lepoglavskog kraja

Pred kamerama predstavljeni stari običaji
U suradnji s Gradom Lepoglavom i gradskom Turističkom zajednicom, KUD Lepoglavski pušlek još je jednom predstavio bogatu 
tradiciju lepoglavskog kraja.

Kako se nekad brao ku-
kuruz i kako su se pritom 
zabavljali naši stari, ali i 
kako se spravljaju tradi-
cionalna jela, a posebice 
mlinčani kolač, jedinstven 

upravo za lepoglavski 
kraj, članovi KUD-a Lepo-
glavski pušlek pokazali su 
pred kamerama Hrvatske 
radiotelevizije i Varaždin-
ske televizije.

- Poznati smo i po to-
me da njegujemo i čuva-
mo našu bogatu i vrijed-
nu tradiciju. Uz starinske 
običaje ovoga puta smo 
predstavili i gastronomi-
ju našega kraja pa tako i 
mlinčani kolač, koji je naš 

autohtoni proizvod. Poka-
zali smo i da smo sačuvali 
vedar duh koji nas nije 
napustio ni u najtežim 
trenucima pa tako i u ovo 
vrijeme - istaknuo je gra-
donačelnik Marijan Škva-

rić koji je zahvalio KUD-u 
Lepoglavski pušlek što s 
velikim marom čuva tra-
diciju lepoglavskog kraja 
s kojom će se upoznati i 
TV gledatelji diljem Hr-
vatske.

S Pušlekima je zaplesao i gradonačelnik Marijan Škvarić

Kako se nekad brao 
kukuruz i kako su se 
pritom zabavljali naši 

stari, ali i kako se 
spravljaju tradicionalna 

jela, a posebice mlinčani 
kolač, jedinstven 

upravo za lepoglavski 
kraj, članovi KUD-a 
Lepoglavski pušlek 

pokazali su pred 
kamerama Hrvatske 

radiotelevizije i 
Varaždinske televizije

Učenici nižih razreda propješačili su stazu dugu 5 kilometara

Hrvoje Kovač, načelnik Stožera Civilne zaštite Grada Lepoglave, poziva građane da se i dalje striktno 
pridržavaju svih protuepidemijskih mjera

Članovi društva su pred televizijskim kamerama pokazali kako se 
nekada brao kukuruz

Lepoglavski medni doručak za 
osnovnoškolce

Ukusni i zdravi 
obrok
Odlična suradnja Grada Lepoglave i Pčelarske 
udruge Čmalico iznjedrila je još jedan hva-
levrijedan projekt. Ovog puta riječ je o projek-
tu “Lepoglavski medni doručak”, zahvaljujući 
kojem će osnovnoškolci s gradskog područja 
za jedan školski obrok konzumirati zdravi, do-
maći med lokalnih pčelara.

Želja je članova Pče-
larske udruge Čmalico 
da djecu upoznaju s 
blagodatima koje pruža 
konzumacija meda pa 
su uz čašicu meda za 
svakog učenika, škola-
ma poklonili i prigodnu 
prezentaciju.

Med je školama po-
dijeljen prigodom blag-
dana svetog Ambrozija, 
kojeg pčelari slave kao 
svog zaštitnika.

Članovi Pčelarske 
udruge Čmalico u druš-
tvu su gradonačelnika 
Marijana Škvarića 

obišli sve tri osnovne 
škole s gradskog pod-
ručja i uručili zdravu 
donaciju.

- Zahvalan sam pče-
larima na njihovim 
vrijednim projektima, 
koje će Grad Lepogla-
va i dalje podupirati. 
Željeli bismo da naš 
domaći med bude dio 
obroka školaraca i po-
laznika vrtića. No, ne 
samo med, već i ostali 
domaći proizvodi naših 
lokalnih proizvođača - 
poručio je gradonačel-
nik Marijan Škvarić.

Domaći med bit će dio obroka lepoglavskih mališana

Po sedmodnevnoj incidenciji, koja je najbolji 
pokazatelj stanja zaraženosti na nekom području, 

Lepoglava je uvijek bila u sredini po broju zaraženih. 
Upravo taj podatak najbolje govori da su se građani 
na području Lepoglave zaista pridržavali propisanih 

protuepidemijskih mjera i da zbog odgovornosti naših 
građana nismo imali dramatično povećanje broja 

zaraženih koronavirusom - istaknuo je Hrvoje Kovač, 
načelnik Stožera Civilne zaštite Grada Lepoglave

KORONAKRIZA
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Adventski vijenac pred lepoglavskom župnom crkvom

Lepoglava u 
blagdanskom ozračju
Paljenjem prve svijeće na adventskom vijencu ispred župne crkve u Lepogla-
vi simbolično je označen početak adventa.

Lepoglavski župnik 
Nenad Piskač blagoslo-
vio je, a gradonačelnik 
Marijan Škvarić upalio 
prvu svijeću na advent-
skom vijencu koji je po-
stavljen na platou ispred 
lepoglavske župne crkve. 
Lepoglava je zasjala u 
blagdanskom ozračju.

Postavljeno je i božić-
no drvo, a u Lepoglavi je 
zasjalo stotine lampica i 
drugih prigodnih ukrasa, 
kojima je stvorena prava 
božićna čarolija.

- Nažalost, ovogodiš-
nji advent obilježit će 
pandemija koronaviru-
sa. Živimo pod protuepi-
demijskim mjerama, svi 

brinemo što nam dono-
si sutra. Ta zabrinutost 
ostavlja traga na svima 
nama, stoga smo odlučili 
da ukrašavanjem javnih 
prostora na cijelom grad-
skom području stvorimo 

veseli božićni ugođaj i da 
tako, barem na tren, od-
vratimo misli od strepnji 
i briga. To je u ovom tre-
nutku izuzetno važno - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Grad Lepoglava darovima razveselio djecu

Slatki paketi za 
Nikolinje
Grad Lepoglava je i ove godine u predblagdan-
sko vrijeme prigodnim darovima razveselio 
brojnu djecu na gradskom području.

Uoči blagdana sve-
tog Nikole gradonačel-
nik Marijan Škvarić 
slatkim je paketima 
razveselio vrtićke ma-
lišane u Dječjem vrtiću 
Lepoglava i njegovom 
područnom odjelu u 
Višnjici te u Dječjem vr-
tiću Runolist u Žarovni-
ci. Ukupno je podijelje-
no 211 slatkih paketa 
koji su izmamili osmije-
he na licima mališana.

- Brinuti se da na li-
cima djece budu osmi-
jesi i da s radošću pro-
vode svoje djetinjstvo, 
zadatak je svih nas. To 
je izuzetno važno, pose-
bice  sada, kada živimo 
u posebnim uvjetima 
čijih posljedica nisu po-
šteđena ni djeca. Djeca 
se posebno vesele ovim 
blagdanskim danima 
koje smo im u Gradu 
Lepoglavi - Gradu prija-
telju djece, i ove godine 
odlučili dodatno uljep-
šati tradicionalnim da-

rivanjem za blagdan 
svetog Nikole. Ovo je 
samo dio onog što či-
nimo u Gradu Lepogla-
vi da djeci osiguramo 
sretno i bezbrižno dje-
tinjstvo - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je poseb-
no napomenuo da su 
ove godine vrtićki ma-
lišani dobili i posebno 
vrijedne darove - dva 
nova vrtića.

Slatke su poklone 
primili i svi učenici u 
osnovnim školama s 
gradskog područja, a 
podijeljeno je i 29 da-
rova djeci iz udomi-
teljskih obitelji, djeci s 
teškoćama u razvoju te 
djeci iz obitelji slabijeg 
socijalno-ekonomskog 
statusa. Grad je pozvao 
roditelje koji ovih blag-
dana neće biti u mo-
gućnosti darivati svoju 
djecu da se jave Gradu 
Lepoglavi koji im je 
spreman pomoći.

Grad Lepoglava osigurao i ukrase za dječje vrtiće

Na radost najmlađima
Pred božićne blagdane dvorišta gradskih dječjih vrtića u Lepoglavi i Višnjici 
posebno su ukrašena. Za to se pobrinuo Grad Lepoglava koji im je darovao 
ukrasne pingvine koje je gradonačelnik Marijan Škvarić, na veselje vrtićkih 
mališana, predao dječjim vrtićima.

- Zahvaljujući grad-
skim projektima uređenja 
i adaptacije zgrade vrtića 
u Lepoglavi i izgradnje 
novog vrtića u Višnjici na 
gradskom smo području 
dobili dvije nove zgrade 
- ljepotice, koje želimo u 
blagdansko vrijeme do-

datno ukrasiti. Ujedno 
želimo svim mališanima 
boravak u vrtiću učiniti 
još radosnijim, posebice 
u ovo vrijeme kada ćemo 
ove najradosnije blagda-
ne slaviti u drugačijem oz-
račju. Vrijeme je ovo kada 
smo zabrinuti i kada se 

otkazuju brojna božićna 
i novogodišnja događanja 
pa je važno, koliko god je 
to moguće, zadržati op-
timizam i pružiti radost, 
posebice djeci - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Gradonačelnik Marijan Škvarić slatkim je paketima razveselio 
vrtićke mališane i u lepoglavskom dječjem vrtiću

Na radost mališana ukrasni pingvini krasit će dječje vrtiće u Lepoglavi 
i Višnjici

Pred lepoglavskom crkvom postavljen je adventski vijenac

Prvu je adventsku svijeću upalio gradonačelnik Marijan Škvarić

BLAGDANI


